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Slovo
Ko sem pred štirimi leti vstopala v vlo-

go urednice občinskega glasila Kopitar-

jev glas, si nisem prav dobro predstavljala, kaj 

to pomeni. A danes, ko mandat zaključujem in se oziram nazaj, 

ugotavljam, da je hitro minil ta čas. Za nami so številne lepe 

številke, zanimivi intervjuji, prisrčni dogodki občinskih dru-

štev, dolge seje občinskega sveta, številna srečevanja z občani, 

ki so z vsebino izražali zadovoljstvo. Veliko pa je tudi takega 

dela, ki se ga ne vidi navzven, a je potrebno, da številka pride 

do vaših nabiralnikov. Če potegnem črto, sem na opravljeno 

delo ponosna, vanj sem dala svoj pečat, nekaj svojega značaja, 

nekaj svojih vrednot in znanja, verjamem, da ste tudi vi to za-

čutili. Kot novinarka, ki imam svoje delo rada in ki mi dneve 

in ure v njem polnijo tudi redna zaposlitev na Radiu Ognjišče, 

moja petčlanska družina in še kakšen hobi, kot je petje, se po 

teh štirih letih veselim, da mi bo ostala kakšna urica prostega 

časa. In žezlo urednikovanja predajam v druge roke. Razpis je 

bil objavljen v prejšnji številki, upam, da bo imel občinski svet 

možnost dobro izbrati, da bomo še naprej brali pestro vsebino, 

dobre članke in da bo Kopitarjev glas ostal glasilo, ki povezuje 

vse občane, tako tiste, ki so tukaj skozi več generacij, kot tiste, 

ki so se priselili v zadnjem desetletju ali dveh. Hvala vsem, ki 

ste mi pomagali, torej članicam uredniškega odbora, obliko-

valcu Janezu Hočevarju, lektorju Gregu Rihtarju, fotografinji 

Tini Kosec, in hvala tudi občinski upravi, občinskemu svetu in 

društvom, da smo plodno sodelovali. 

V tokratni številki se bomo v osrednjem članku ozrli v zgodo-

vino, v intervjuju pa bomo aktualni, saj boste s pomočjo gosta, 

Boštjana Stražarja z Vesce, izvedeli, kako se danes ravnati na 

trgu dela, da bomo dobri zaposlovalci na eni strani in zadovolj-

ni zaposleni na drugi. Znova je bogata bera poročil o dogod-

kih, ki so jih pripravila društva, prav tako pa odmevajo tudi 

čistilna akcija v občini Vodice, ustvarjalnost nekaterih naših 

občanov in še veliko drugih dogodkov. Za konec boste svoje 

možgančke lahko razmigali tudi s pomočjo križanke. 

Vse dobro, 

TANJA DOMINKO

Odgovorna urednica

Uvodnik

Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev 

pri Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno številko 

462.

Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice

Glasilo prejmejo vsa gospodinjstva in pravne osebe v občini 

brezplačno.

Izhaja mesečno v 1650 izvodih.

Odgovorna urednica: Tanja Dominko 

Pomočnica urednice: Monika Kubelj

Uredniški odbor: Helena Čerin, Monika Kubelj, Ajda Batistič, Natalija 

Golob

Lektor: Grega Rihtar

Fotografije: Tina Kosec in ostali 

Celostna grafična podoba: Rok Štupar

Prelom in oblikovanje: ExoGraf, Janez Hočevar s.p.

Tisk: Kubelj  d.o.o.

Datum natisa: april 2023

Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

Elektronski naslov: kopitar@vodice.si, telefon: 031 500 018

Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na spletu: www.vodice.si

Sporočilo bralcem: Odgovorna urednica si pridržuje pravico do objave 

ali neobjave, krajšanja, povzemanja ali delnega objavljanja nenaročenih 

prispevkov v skladu s prostorskimi možnostmi. Izjema so odgovori in 

popravki objavljenih informacij, ki bi lahko prizadeli posameznikovo 

pravico ali interes, kot to določa zakon. Vsi prispevki morajo biti 

opremljeni s polnim imenom in naslovom odgovorne fizične osebe (tudi 

v primeru institucij, organizacij, strank, društev ipd.) ter po možnosti s 

telefonsko številko, na kateri je mogoče preveriti avtentičnost avtorja. 

Zaradi različnih datumov izida bomo vaše prispevke objavili, kolikor 

hitro bo mogoče.
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Občina Vodice
Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice

POSLOVNI PROSTOR
Škofjeloška cesta 7
1217 Vodice
T: 01 833 26 10
obcina@vodice.si
Uradne ure vložišče: ponedeljek, torek in četrtek od 
8. do 16. ure, sreda od 8. do 17. ure  
in petek od 8. do 15. ure
Uradne ure občinska uprava:
ponedeljek in petek od 10. do 12. ure,
sreda od 10. do 12. ure in od 14. do 17. ure.
Sporočanje okvar na omrežju javne razsvetljave:
vsak delovni dan med 8. in 16. uro.
T: 01 833 26 15 ali 01 833 26 10,
komunala@vodice.si.

Javno podjetje Komunala Vodice, d. o. o.
Poslovanje s strankami: T: 01 833 25 00, uradne ure 
v prostorih javnega podjetja (Dom krajanov, Utik 1), 
ob ponedeljkih in petkih med 9. in 12. uro, ob sredah 
med 9. in 12. ter 14. in 17. uro.

Dežurna terenska služba: GSM: 051 622 282.

Medobčinski inšpektorat
Uradne ure na sedežu inšpektorata, 
Mengeška cesta 9, Trzin, vsak ponedeljek in sredo 
med 9. in 11. uro; v prostorih Občine Vodice vsak 
ponedeljek med 9. in 11. uro.

Po predhodnem dogovoru na T: 01 564 47 20.

Osnovna šola Vodice
Ob šoli 2, 1217 Vodice
T: 01 833 25 11 in 01 832 41 95
E: projekt2.osljvo@guest.arnes.si

Vrtec Vodice

vodice@vrtec-vodice.si
Poslovalni čas:
Vrtec Škratek Svit Vodice: 5.45–17.00,
enota Skaručna: 6.30–16.30 in
enota Utik: 6.30–16.30.

Knjižnica Vodice
Škofjeloška 7, 1217 Vodice
T: 01 308 52 30, E: vodice@mklj.si

PON: 12.30–19.00
TOR: 12.30–19.00
SRE: 12.30–19.00
PET: 12.30–19.00
ČETRTEK, SOBOTA IN NEDELJA: ZAPRTO

Telekom Slovenije
Prijava napak in tehnična pomoč, T: 080 10 00.

Dimnikarska služba
Zakon o dimnikarskih storitvah (Ur. l. RS, št. 68/2016) 
določa izvajanje dimnikarske službe na podlagi 
licenc. Seznam dimnikarskih družb z dovoljenjem 

in dimnikarjev z licenco, opis postopka zamenjave 
dimnikarske družbe ter odgovore na pogosta 
vprašanja najdete na spletni strani Ministrstva za 
okolje in prostor: http://www.mop.gov.si/si/delovna_
podrocja/dimnikarska_dejavnost/

Dimnikarstvo Uroš Verač s.p., GSM: 041 529 563

Začasni zbirni center za ločeno
zbiranje odpadkov
Lokacija: pri čistilni napravi Vodice (dostop s 
Kamniške ceste ali ceste Vodice–Bukovica);
Uradne ure: sreda od 13. do 16. ure
             sobota od 9. do 12. ure
(ob praznikih oz. dela prostih dneh je zbirni center 
zaprt)

ENSVET – brezplačno energetsko 
svetovanje za občane
Lokacija: občinska sejna soba nad pošto v Vodicah. 
Naročanje strank vsak delovni dan med 8. in 15. uro 
na T: 01 833 26 10 ali prek elektronske pošte obcina@
vodice.si (sprejemna pisarna Občine Vodice). Uradne 
ure: po dogovoru s svetovalcem.

Pošta Vodice
Delovni čas: ponedeljek, sreda in petek od 9. do 12. in 
od 13. do 16. ure. Torek in četrtek od 9. do 12. in od 15. 
do 18. ure. Sobote, nedelje in prazniki zaprto. 
T: 030 718 462.

Zemeljski plin - Petrol d. d.
Energetska posvetovalna pisarna, ki je do sedaj 
delovala vsako prvo delovno sredo v prostorih 
Občine, z letošnjim letom preneha z delovanjem.  Vse 
informacije glede plinifikacije lahko občani še naprej 
dobijo na spletni strani Petrola ali preko telefona 01 47 
14 490 in elektronske pošte bostjan.zupancic@petrol.si

Zavod za gozdove Slovenije
Območna enota Ljubljana, Krajevna enota Ljubljana, 
Revir Vodice: uradne ure v prostorih občinske sejne 
sobe nad pošto v Vodicah vsak četrtek med 7. in 9. 
uro (revirna gozdarka Nina Iveta), GSM: 041 657 224.

Kmetijska svetovalna služba
Uradne ure kmetijske svetovalke za področje občine 
Vodice, Mojce Lovšin so vsak ponedeljek, sredo in 
petek od 8. do 10. ure v prostorih kmetijske svetovalne 
službe v KZ Medvode (Cesta ob Sori 11); v prostorih 
Občine Vodice, ali na terenu, pa le po predhodnem 
dogovoru in po presoji nujnosti zadeve.
TEL.: 01 361 82 86, GSM: 041 310 180
e- naslov: mojca.lovsin@lj.kgzs.si.

Elektro Ljubljana, d. d.
Sporočanje okvar na omrežju: T: 01 230 40 02
Informacijska pisarna DE Ljubljana okolica
Podrečje 48, Domžale, T: 01 230 47 00
Delovni čas informacijske pisarne: pon. in pet. med 8. 
in 12. uro, sre. med 12. in 16. uro.
Nadzorništvo Kamnik
Ulica Kamniško-zasavskega odreda 6a, Kamnik.
T: 01 230 47 60
Prijava na brezplačno storitev obveščanja o 
načrtovanih izklopih na distribucijskem omrežju: 
https://www. elektro-ljubljana.si/1/O-omrezju/
Obvestila-o-izklopih/ Obvescanje-o-izklopih.aspx

Patronažna služba
Diplomirani medicinski sestri Gaja Leban Muravec in 
Daniela Milojčić sta na voljo preko telefona 069 830 
773 vsak delavnik med 8. in 9. uro. 

Lekarna
Lekarna Komenda, podružnica Vodice
Delovni čas: ob ponedeljkih in sredah od 12. do 
19. ure, torek, četrtek in petek od 9. do 17. sobota, 
nedelja in prazniki: zaprto. T: 01 832 43 20.

Pomoč na domu
Izvajalec storitve pomoč in nega na domu na 
področju občine Vodice je Comett, Zavod za pomoč 
in nego na domu. Uradne ure za občane občine 
Vodice glede pomoči in nege na domu so v pisarni 
zavoda na naslovu Tbilisijska 57b, 1000 Ljubljana. 
Več informacij lahko dobite po telefonu na številki 
01 721 10 21, elektronskem naslovu kristina.kobe@
comett.si ali spletni strani www.comett-zavod.si.

Splošna ambulanta
Dr. Dragan Grujičić, T: 01 832 40 88
Sprejemni čas:  PON: 13.00–17.30
                 TOR: 7.00–11.30
                 SRE: 13.00–17.30
                 ČET: 7.00–11.30
                 PET: 7.00–11.30

Zobozdravstvena ordinacija
Leopoldina Kranjec dr. dent. med.,
T: 01 832 42 93
Delovni čas: PON: 12.00–18.00
              TOR: 7.00–13.00
              SRE: 12.00–17.30
              ČET: 7.00–13.00
              PET: 7.00–11.30

Barbara Ražen s.p., dr. dent. med.
T: 01 832 35 44
Delovni čas: PON: 13.00–19.00
              TOR: 8.00–13.00
              SRE: 12.30–18.30
              ČET: 8.00–13.00
              PET: 7.00–12.00

Zavetišče za živali
Zavetišče Meli Trebnje, Repče 10, 8210 Trebnje;
vodja Dušan Hajdinjak, GSM 031 331 336.

Pogrebnik Dvorje, d. o. o.
Dvorje 13, 4207 Cerklje na Gorenjskem. Dežurna 
služba podjetja je dosegljiva 24h na dan na mobilni 
številki 041 624 685 ali 070 443 902 ter prek 
elektronske pošte pogrebnik@t-2.si.

Najdba poginule (domače ali divje) 
živali na / ob cesti
Če na / ob cesti opazite povoženo (domačo ali divjo) 
žival, o lokaciji najdbe obvestite pristojno službo za 
odstranjevanje poginulih živali na dežurno številko 
Nacionalnega veterinarskega inštituta, ki izvaja javno 
službo veterinarsko higienske službe: 01 477 93 53.
(Odvoz trupla poginule živali se ne zaračunava.)



Občinski svet

3. redna seja
Občinskega sveta Občine Vodice 

 TANJA DOMINKO 

Občinski svet Občine Vodice se je 

na svoji 3. redni seji zbral 21. mar-

ca 2023 in jo večinoma posvetil 

obravnavi proračunskih dokumen-

tov. Že v razpravi o dnevnem redu 

se je pokazalo, da večina svetnikov 

ni naklonjena temu, da bi obravna-

vali tudi osnutek proračuna za leto 

2024, češ da je zanj še dovolj časa 

in da so potrebna dodatna poja-

snila. 

Župan Aco Franc Šuštar se s tem ni 
strinjal, ob tem je izrazil pomislek, 
kako bo z izkoriščanjem evropskih 
sredstev za gradnjo športne dvorane, 
ki jih je treba porabiti v prihodnjem 
letu, dobili so tudi sredstva Eko skla-
da, ki so pogojena s pridobitvijo upo-
rabnega dovoljenja. »Občina je v neki 
situaciji, ko se lahko zgodi, da se za-
radi nesprejetja Načrta razvojnih pro-
gramov ne bomo mogli lotiti razpisa 
za izbor izvajalcev, ne bomo mogli 
graditi, ta denar je že dodeljen, ampak 
bo izpuhtel. Drugačnega proračuna se 
ne da niti sestaviti, je dober in razvoj-
no naravnan, usmerjen v cilje, ki jih 
ob pridobitvi evropskih sredstev ne 
bi bilo modro zapraviti zaradi postop-
kovnih pomislekov.« Toda svetnikov 
ni prepričal, ocenili so, da ne gre za 
izgubljanje denarja, tako je menilo 8 
svetnikov, občinski svet je tako izgla-
soval umik te točke z dnevnega reda. 
Pri naslednji točki, pri kateri so se po-
svetili proračunu za letošnje leto, ki je 
v prvem branju, se je prav tako odvi-
la široka razprava. Župan Aco Franc 
Šuštar je uvodoma pojasnil, da do-
kument zajema tri glavne investicije. 
Prva je gradnja fekalne kanalizacije, 

ki je s strani Občine Vodice zaklju-
čena, pričakujejo se še nepovratna 
sredstva Ministrstva za naravne vire 
in prostor, zato so nekatere postavke 
s prihodkovnega vidika še odprte, saj 
se zapleta v Mestni občini Ljubljana. 
Župan upa, da se bo to do novembra 
zaključilo, takrat je namreč rok reali-
zacije pogodbe. Druga investicija sega 
na področje oskrbe s pitno vodo, gre 
za gradnjo novega krvavškega vodo-
voda, uporabno dovoljenje projekt že 
ima, tukaj je občina približno milijon 
evrov pridobila iz evropskega denar-
ja. Tretja investicija pa je gradnja ob-
voznice, ki bi morala biti aprila konča-
na, a je nekaj zapletov s plinovodom v 
okolici šole, tako da se zaključek pri-
čakuje v mesecu dni. Župan priznava, 
da so razmere nevzdržne. Med novi-
mi investicijami, ki so vključene v na-
črte, je omenil večnamensko športno 
dvorano, športno dvorišče, dvigalo 
za zdravstveni dom, defibrilator za 
Repnje, panoramske table, pločnik 
med naselji Vodice, Zapoge in Repnje. 
»V letošnjem letu občina ne načrtuje 
novega zadolževanja, načrtovali smo 
ga za leto 2024.« Med posameznimi 
postavkami proračuna, ki je sicer vi-
sok 5.802.615 evrov, je omenil, da so 
se stroški povečali, da je cena energije 
višja za polovico, da se povečuje tudi 
socialni del proračuna, kamor sodita 
vrtec in šola, da naraščajo stroški za 
domsko oskrbo, a da je kljub vsemu 
pripravljen uravnotežen proračun, 
zato je predlagal njegovo sprejetje. V 
razpravi so svetniki na splošno oceni-
li, da je dokument odlično pripravljen, 
da tako preglednega še niso imeli 
pred seboj. Pri konkretnih postavkah 
pa so dodali še nekaj pripomb. Tilen 

Jeraj je med drugim pogrešal postav-
ko za izobraževanje kmetov, Andrej 
Korelc pa je omenil prenizko postav-
ko pri izobraževanju zaposlenih na 
občinski upravi, Anton Kosec je med 
drugim izrazil zadovoljstvo, da so 
predlogi odbora za komunalo upošte-
vani, da se povečuje tudi postavka pri 
odvajanju odpadnih voda. Ocenil je 
tudi, da bi lahko povečali subvencijo 
za projekt pomoči na domu. 
Urška Lampret je prav tako pohvalila 
dokument, izrazila pa je nekaj pomi-
slekov glede Brniške ceste, kjer ob dej-
stvu, da je državna, hodniki za pešce 
niso možni, bi pa lahko uvedli merje-
nje hitrosti z radarjem. Motijo jo tudi 
cementno-azbestne cevi, pri čemer se 
menjava odmika v daljno prihodnosti, 
hkrati pa jo zanima, kako bi bilo mo-
žno v prihodnje urediti prevoz otrok 
s tega območja v šolo. Žiga Janežič se 
strinja, da je treba bolje poskrbeti za 
starejše, kjer bi se dalo uvesti dnevno 
varstvo, kar denimo lepo deluje na 
Bledu. 
Milan Čebulj je izrazil zadovoljstvo, 
da so bile dosedanje pobude večino-
ma upoštevane, imel pa je vprašanje 
glede kolesarskih poti in zavarovalnih 
premij za kmete. »Na odboru smo ko-
mentirali, da je znesek nizek, nismo 
pa predlagali, da se ga umakne iz pro-
računa. Menim, da je smiselno, da se 
to postavko ohrani.« Marjan Podgor-
šek ga je dopolnil, da so na odboru za-
vzeli stališče, da se kmetom pomaga 
na drugačen način. 
Uroš Talan je proračun pohvalil, zani-
ma pa ga, ali bo v sklopu gradnje igri-
šča ob šoli načrtovana tudi gradnja 
atletske steze okoli njega. Aleš Pru-
snik je nato predlagal še manjšo obno-
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Občinski svet

vo v prostorih zdravstvenega doma. 
Župan je po koncu razprave odgovoril 
na zastavljena vprašanja in med dru-
gim pojasnil, da je za izobraževanje 
uprave na voljo več možnosti, sami 
izkoriščajo tista, ki jih organizirajo 
prek Skupnosti občin, saj so ugodna, 
bodo pa preverili, ali so kakšne do-
datne potrebe. Za črpanje zavaroval-
nih premij za kmete je bilo doslej po 
njegovih besedah zelo malo interesa, 
zato so ga umaknili. Glede Brniške 
ceste je dejal, da bodo dali vlogo za 
namestitev radarja, čeprav predloga 
za postavitev na Skaručni, ki je prav 
tako državna cesta, direkcija ni odo-
brila. Pri prevozih otrok pa je dejal, da 
bi morda lahko pomagal šolski kom-
bi, ki je na razpolago. Pri dnevnem 
varstvu starejših je ocenil, da gre za 
dober predlog Toneta Logarja, a je tre-
ba preveriti, kako bi bilo to izvedljivo. 
Podal je tudi pojasnilo glede kolesar-
skih povezav in dejal, da je težko do-
biti gradbeno dovoljenje, lastnikom 
zemljišč pa je težko odstopiti kak 
meter, kolesarska povezava med Za-
pogami in Vodicami je ločen projekt, 
ni povezan z obvoznico, do Cerkelj 
pa je koridor že določen in umeščen 
v plan Direkcije RS za ceste. Zagoto-
vil je tudi, da če bo le mogoče, bodo 
okoli šole načrtovali tudi atletsko ste-
zo, predlog je po njegovem povsem na 
mestu. 
Navsezadnje so svetniki osnutek pro-
računa soglasno sprejeli, na spletni 
strani bo na voljo za 15-dnevno jav-
no razpravo. 
Svetniki so nato soglasno podprli 
tudi Lokalni program kulture za ob-
dobje 2023–2026. V razpravi so oce-
nili, da je odveč navajati zgodovino, 
da je pomembno, kaj sledi, hkrati 
so imeli posamezne predloge glede 
prireditev in navajali tudi svoje iz-
kušnje. Župan je ob koncu razprave 
dejal, da občina podpira delo društev, 
da tudi sredstva zanje rastejo, da se 

na spletni strani oglašujejo njiho-
vi dogodki in da je lokalni program 
samo neka osnova, da ta sredstva 
pridejo do njih. 
Svetniki so soglasno podprli tudi 
program dela Občinskega sveta Ob-
čine Vodice za leto 2023, pri čemer 
so ga dopolnili, da bo na vsaki seji 
župan poročal o stanju realizacije 
proračunske postavke o aglomeraciji 
Zapoge–Dobruša–Selo. 
Nato so sprejeli tudi sklep o zača-
snem financiranju občine za obdo-
bje od aprila do julija 2023, ki je po-
trebno zaradi nesprejetja letošnjega 
proračuna, predlog je bil sprejet brez 
razprave in soglasno. S trinajstimi 
glasovi za in nobenim proti so spre-
jeli tudi Občinski prostorski načrt, 
ki je pravzaprav tehnična posodo-
bitev, namenjena posodobitvi na-
menske rabe s parcelnimi mejami 
v katastru. Postopek je predpisan z 
zakonom o urejanju prostora, ki ne 
predvideva javne obravnave. Bistvo 
je, da se ne načrtuje ničesar novega, 
so zatrdili pripravljavci. Kosca je pri 
tem zanimalo, ali je veliko primerov, 
da je dejansko stanje drugačno, kot je 
bilo označeno doslej v katastru. Oce-
nil je, da bi bilo treba pri naslednji 
spremembi Občinskega prostorskega 
načrta to upoštevati in občanom pri-
sluhniti, če bi imel denimo nekdo v 
realnosti manjšo parcelo, kot je bilo 
prej označeno v katastru. Župan je 
nato podal pobudo, da se preveri, ali 
je pri teh mejnih primerih kakšen tak 
in se to sporoči. 
Svetniki in svetnice so nato podprli 
tudi Sklep o soglasju za oblikovanje 
oddelkov za šolsko leto 23/24 in tudi 
Sklep o imenovanju predsednika in 
člana Nadzornega sveta javnega pod-
jetja Komunala Vodice. Za predse-
dnika je bil imenovan Franc Kosi, za 
člana pa Aleksander Gantar. 
Pri deveti točki so nato sprejeli Pra-
vilnik o spremembi pravilnika o en-

kratni denarni pomoči za novorojen-
ca. Kot je pojasnila Zdenka Repovž z 
občinske uprave, je doslej občina v ta 
namen družini namenila 220 evrov, 
nato je uprava predlagala 300 evrov, 
odbor za družbene dejavnosti pa je 
na pobudo Urške Cankar Bošnjak ta 
znesek povišal na 320 evrov. Župan 
je to pobudo pohvalil in dodal, da je 
vesel vsakega novorojenca, teh je pri-
bližno 50 v občini Vodice vsako leto. 
Svetniki so predlog soglasno podprli. 
Seznanili so se tudi z informacijo o 
delu splošne ambulante, saj širitev 
z dodatnim zdravnikom ni mogoča, 
ker občina ne dobi zelene luči Zavo-
da za zdravstveno zavarovanje Slo-
venije. Župan Aco Franc Šuštar je ob 
tem izrazil izjemno razočaranje, saj 
so ujetniki zakonodaje, občina sama 
namreč koncesij ne podeljuje. Težava 
je tudi pri lekarni, saj je pogoj za po-
delitev koncesije, da ima občina 6000 
prebivalcev. 
Seznanili so se tudi s priporočili Ko-
misije za preprečevanje korupcije in 
jih podprli soglasno. Bolj vneta raz-
prava je bila spet pri točki pobude in 
predlogi, pri kateri se je oglasil tudi 
novi predsednik Nadzornega odbora 
Občine Vodice Marko Bošnjak, ki je 
dejal, da so se že lotili dela in da po-
ziva vse, naj mu posredujejo predloge 
za oceno pravilnosti, smotrnosti in 
gospodarnosti porabe proračunskega 
denarja. »Odbor se ukvarja s prete-
klostjo, kaj je bilo, kako so bila pora-
bljena sredstva,« je bil jasen Bošnjak. 
Predloge pričakuje na elektronski na-
slov racunovodstvo@vodice.si. Drugi 
predlogi so se večinoma nanašali na 
komunalo, cestno infrastrukturo, av-
tobusni promet, težave z zbirališčem 
avtomobilov na Brniški cesti, mno-
žičnost razpisov na Občinski upravi, 
delovanje pošte in možnost ureditve 
okenca za prevzem pošiljk v popol-
danskem času. Sejo so končali po do-
brih štirih urah.
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OBVESTILO O OBJAVI 
JAVNIH RAZPISOV

Občina Vodice je na svoji spletni strani pod rubriko 
»Javni razpisi, natečaji in nepremičnine« objavila 
javne razpise:
 A. za sofinanciranje na kulturnem, športnem, stro-
kovnem, ustvarjalnem, izobraževalnem, družabnem 
in humanitarnem področju v Občini Vodice za leto 
2023
1. Javni razpis za sofinanciranje kulturnih programov v 

Občini Vodice za leto 2023;
2. Javni razpis za sofinanciranje izvajalcev letnega pro-

grama športa v Občini Vodice za leto 2023;
3.  Javni razpis za sofinanciranje društvenih dejavnosti v 

Občini Vodice za leto 2023;
4. Javni razpis za sofinanciranje programov za področje 

humanitarnih dejavnosti v Občini Vodice za leto 2023.
Razpisne dokumentacije so na razpolago na občinski sple-
tni strani in v sprejemni pisarni občinske uprave na Škofje-
loški cesti 7, 1217 Vodice.
Rok za oddajo vlog prične teči 25.4.2023 in se zaključi 
25.5.2023.

B. za dodelitev finančnih sredstev iz občinskega pro-
računa za pospeševanje razvoja malega gospodar-
stva v Občini Vodice ter za ohranjanje in spodbujanje 
razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Vodice v letu 
2023
1. Javni razpis za dodelitev finančnih sredstev iz ob-
činskega proračuna za pospeševanje razvoja malega 
gospodarstva v Občini Vodice v letu 2023

Razpisana sta naslednja ukrepa:
•  Ukrep 1: Spodbujanje začetnih investicij in investicij 

v razširjene dejavnosti in razvoj z namenom sofinan-
ciranja upravičenih stroškov za materialne in nemate-
rialne investicije;

•  Ukrep 2: Spodbujanje odpiranja novih delovnih mest 
in samozaposlovanja z namenom povečanja števi-
la zaposlenih in ustvarjanja novih delovnih mest ter 
zmanjševanja brezposelnosti. 

Razpisna dokumentacija je na razpolago na občinski sple-
tni strani in v sprejemni pisarni občinske uprave na Škofje-
loški cesti 7, 1217 Vodice.
Rok za oddajo vlog je do vključno: 15.9.2023.

2. Javni razpis za dodelitev finančnih sredstev za 
ohranjanje in spodbujanje razvoja kmetijstva in po-
deželja v Občini Vodice v letu 2023

Razpisani so naslednji ukrepi De minimis pomoči:
•  Ukrep 4: Pomoč za zagotavljanje tehnične podpore v 

kmetijstvu;
•  Ukrep 6: Pomoč za zaokrožitev kmetijskih in gozdnih 

zemljišč;
•  Ukrep 7: Pomoč za plačilo zavarovalnih premij;
• Razpisani so ostali ukrepi občine:
•  Ukrep 8: Štipendiranje bodočih nosilcev kmetij.

Razpisna dokumentacija je na razpolago na občinski sple-
tni strani in v sprejemni pisarni občinske uprave na Škofje-
loški cesti 7, 1217 Vodice.
Rok za oddajo vlog je do vključno: 8.9.2023.

Višja enkratna denarna pomoč 

za novorojence

Enkratna denarna pomoč je namenjena novorojencem, z njo 
se družini zagotovijo dodatna sredstva za pokrivanje stro-
škov, ki nastanejo z rojstvom otroka. Na podlagi Pravilnika 
o enkratni denarni pomoči za novorojence v Občini Vodice 
(Uradno glasilo Občine Vodice št. 2/05, 6/05, 8/11 in 2/23) je 
pomoč namenjena vsem staršem, ki so občani Občine Vodice, 
ne glede na njihovo materialno stanje. Do sedaj je bila višina 
enkratne pomoči 220,00 EUR, od 8. 4. 2023 dalje pa višina 
enkratne pomoči znaša 320,00 EUR. Če je hkrati rojenih več 
živorojenih otrok, se prispevek za vsakega naslednjega otro-
ka poveča za 50 %. Vloga je dostopna na spletni strani Obči-
ne Vodice v razdelku »Vloge in obrazci«.

AMBULANTA

Splošna ambulanta Dragan 
Grujičić, dr. med (koncesija) 

Telefon: 01 832 40 88

Ordinacijski čas:
 y ponedeljek 13.00–17.30
 y torek 07.00–12.30
 y sreda 13.00–17.30
 y četrtek 07.00–12.30
 y petek 07.00–12.30

Naročanje je možno tudi osebno ali 
preko navadne pošte na naslov 
Kopitarjev trg 1, 1217 Vodice. 
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 OBČINSKA UPRAVA OBČINE VODICE
 TINA KOSEC

V soboto, 1. aprila, smo v občini 

Vodice uspešno izpeljali že 24. 

čistilno akcijo. Na šestih zbirnih 

mestih se je zbralo 220 občanov, 

ki so jim gasilska društva razdelila 

zaščitne rokavice, vreče in simbo-

lična darila ter jih razporedila po 

celotnem območju čiščenja (ob 

cestah, poljskih in sprehajalnih 

poteh, vodotokih, okoli športnih 

objektov in drugod). 

Stanje nedovoljenega odlaganja od-
padkov v naravno okolje se v občini 
Vodice iz leta v leto izboljšuje. Kljub 
vse manjši onesnaženosti okolja pa 
smo lahko ugotovili, da je smeti, 
predvsem ob tranzitnih cestah ter 
v gozdovih, še vedno preveč. Naj-
več smo lahko našteli pločevink in 
najraz ličnejših plastičnih odpad-
kov, ki v naravi predstavljajo veliko 
nevarnost za živali in okolje. Dobra 
udeležba s številnimi mladimi je po-
kazatelj, da prebivalcem naše občine 
ni vseeno za podobo njihovega kraja. 
Kot družba pa moramo še marsikaj 
postoriti na ozaveščanju in izobraže-
vanju, da odpadke pravilno zavrže-
mo, ter da kupujemo in uporabljamo 
manj odpadne embalaže in proizvo-
dov za enkratno uporabo.
Pri odvozu zbranih odpadkov nam je 
na pomoč tudi letos priskočilo Jav-
no podjetje Komunala Vodice, d. o. 
o. Akcijo smo sklenili ob pogostitvi, 
ki so jo organizirali člani Prostovolj-
nega gasilskega društva Bukovica – 
Utik. 
Občina Vodice se zahvaljuje vsem 
posameznikom in članom društev, 

Spomladanska čistilna akcija uspešno 
zaključena

ki so se udeležili čistilne akcije, Pro-
stovoljnemu gasilskemu društvu Bu-
kovica – Utik za izvedbo pogostitve, 
preostalim gasilskim društvom za 

pomoč pri vpisu in koordinaciji ude-
ležencev, Javnemu podjetju Komu-
nala Vodice, d. o. o., za odvoz zbranih 
odpadkov.
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 MIHA BERGANT, 
 KOMUNALA VODICE, D.O.O.

Pitna voda je voda v njenem prvo-

tnem stanju ali po pripravi, name-

njena pitju, kuhanju, pripravi hrane 

ali za druge gospodinjske namene, 

ne glede na njeno poreklo in na to, 

ali se voda dobavlja iz vodovodne-

ga omrežja iz sistema za oskrbo 

s pitno vodo, cistern ali kot pred-

pakirana voda, ter vsa voda, ki se 

uporablja za proizvodnjo in pro-

met živil. 

Zakonodaja na področju oskrbe s pitno 
vodo določa zahteve, ki jih mora izpol-
njevati pitna voda z namenom varovanja 
zdravja ljudi. V skladu z določili 10. čl. 
Pravilnika o pitni vodi (Ur. list RS št. 
19/2004, 35/2004, 26/2006, 92/2006, 
25/2009, 74/2015 in 51/2017) mora 
upravljavec izvajati notranji nadzor, 
ki zagotavlja skladnost in zdravstveno 
ustreznost pitne vode na pipah oziroma 
mestih, kjer se voda uporablja kot pitna 
voda, v objektih za proizvodnjo, promet 
živil, pakiranje vode in v primeru oskrbe 
s pitno vodo s cisternami na mestu izto-
ka iz cistern. Notranji nadzor mora biti 
vzpostavljen na osnovah sistema HA-
CCP (Hazard Analysis and Critical Con-
trol Points), ki omogoča prepoznavanje 
mikrobioloških, kemičnih in fizikalnih 
agensov, ki lahko predstavljajo potenci-
alno nevarnost za zdravje ljudi. 
V poročilu so obravnavani vzorci, od-
vzeti v okviru notranjega nadzora pitne 
vode, in vzorci vode, odvzeti v okviru 
državnega monitoringa pitne vode. Zah-
teve, ki jih mora izpolnjevati pitna voda, 
z namenom varovanja zdravja ljudi pred 
škodljivimi učinki zaradi kakršnegakoli 
onesnaženja pitne vode, predpisuje Pra-
vilnik o pitni vodi (Ur. list. RS, št. 19/04, 
35/04, 26/06, 92/06, 25/09, 74/2015 in 
51/2017). Pravilnik je usklajen z Direk-
tivo sveta 98/83/ES, z dne 3. novembra 
1998 o kakovosti vode, namenjene za 
oskrbo ljudi (Council Directive 98/83/

Poročilo o kakovosti pitne vode iz javnega 
vodovoda Vodice za leto 2022

EC of 3 November 1998 on the quality 
of water intended for human consump-
tion), ki ureja področje pitne vode.
Zakonske podlage: Pravilnik o pitni 
vodi (Ur. list RS št. 19/2004, 35/2004, 
26/2006, 92/2006, 25/2009, 74/2015 in 
51/2017); Zakon o zdravstveni ustrezno-
sti živili in izdelkov ter snovi, ki prihaja-
jo v stik z živili (Ur. list RS št. 52/2000, 
42/2002, 47/2004-ZdZPZ); Zakon o vo-
dah (UR. list RS, št. 67/02, 2/04 – ZzdrI-
-A, 41/04-ZVO-1, 57/08,57/12, 100/13, 
40/14, 56/15 in 65/20); Uredba o stanju 
podzemnih voda (Ur. list RS št. 25/09, 
68/12 in 66/2016).

Notranji nadzor v letu 2022
Vodooskrbni sistem Vodice se napaja s 
pitno vodo iz črpališča Kuharjev boršt 
(Vodice), vodovoda Izviri pod Krvavcem 
in vodovoda Iverje (Kamnik). S pitno 
vodo se oskrbuje pribl. 5000 prebival-
cev na naslednjih območjih: Bukovica 
pri Vodicah, Dobruša, Dornice, Koseze, 
Polje pri Vodicah, Povodje, Repnje, Selo 
pri Vodicah, Skaručna, Šinkov Turn, To-
rovo, Utik, Vesca, Vodice, Vojsko, Zapo-
ge. V letu 2022 se je v omrežje vodovoda 
distribuiralo 346 665 m3 pitne vode. 
Na vodovodnem sistemu je vzpostavljen 
sistem za avtomatsko dezinfekcijo s klo-
rovim preparatom. V letu 2022 je bilo v 
okviru notranjega nadzora odvzetih in 
laboratorijsko preiskanih sedeminpet-
deset vzorcev pitne vode iz črpališča in 
omrežja JV Vodice. Od tega je bilo dva-
inpetdeset vzorcev odvzetih za mikrobi-
ološke preiskave ter pet vzorcev za fizi-
kalno kemijske analize.

Mikrobiološka preskušanja 
V letu 2022 je bilo v okviru notranjega 
nadzora za mikrobiološke preiskave od-
vzetih in laboratorijsko preiskanih dva-
inpetdeset vzorcev pitne vode. Vzorci so 
bili preiskani v obsegu Escherichia coli, 
koliformne bakterije, skupno število mi-
kroorganizmov pri 22 in 37±2 °C, trije 
vzorci tudi na enterokoke in en vzorec 
na Clostridium perfringens.
Glede na obseg opravljenih mikrobiolo-

ških preiskav so bili vsi vzorci pitne vode 
po pripravi, odvzeti iz vodovodnega 
omrežja, v skladu z določili pravilnika. 

Kemijska preskušanja
V letu 2022 je bilo v okviru notranjega 
nadzora za fizikalno-kemijske analize 
odvzetih in laboratorijsko preiskanih 
pet vzorcev pitne vode. 
Glede na obseg opravljenih fizikalno-
-kemijskih analiz so bili vsi vzorci pitne 
vode po pripravi, odvzeti iz vodovodnega 
omrežja, v skladu z določili pravilnika. 

Preskušanja v okviru državnega mo-
nitoringa 2022
V okviru državnega monitoringa pitne 
vode 2022 je bilo iz javnega vodovoda Vo-
dice odvzetih sedem vzorcev pitne vode. 
Od tega je bilo šest vzorcev pregledanih 
v obsegu redne mikrobiološke preiskave, 
meritve temperature, prostega preosta-
lega klora, ph-ja, električne prevodnosti. 
Opravljen je bil tudi preskus vonja in 
okusa. En vzorec pa je bil pregledan v ob-
segu poleg navedenega še na enterokoke, 
motnost, trihalometane, kovine, TOC, 
barvo, amonij, nitrat, nitrit. Glede na ob-
seg opravljenih mikrobioloških preiskav 
in fizikalno kemijskih analiz so bili vsi 
vzorci pitne vode po pripravi, odvzeti iz 
vodovodnega omrežja, skladni z določili 
pravilnika.

Ocena primernosti za oskrbo s pitno 
vodo
Rezultati mikrobioloških in fizikalno-
-kemijskih preskušanj pitne vode na Jav-
nem vodovodu Vodice, ki je v upravljanju 
Javnega podjetja komunala Vodice, d. o. 
o., kažejo, da je pitna voda ustrezala zah-
tevam Pravilnika o pitni vodi. Ocenjuje-
mo, da je bila oskrba s pitno vodo v letu 
2022 varna. 
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Osrednji članek

 DR. FRANC KRIŽNAR
 WIKIPEDIJA

Anton Trost velja za nestorja slovenskih glasbenih 

umetnikov in našega prvega koncertnega pianista in 

uglednega klavirskega pedagoga. Od njegove smrti v 

letošnjem februarju je minilo 50 let. Bil je velik glas-

benik, klen in urejen mojstrski izvajalec obsežnih teh-

nično in interpretacijsko zahtevnih del klasike in ro-

mantike. Doma in na tujem pa so bile posebej znane 

njegove interpretacije Beethovnovih in Brahmsovih 

del. Kot človek je bil skromen, hkrati pa se je zavedal 

svojih sposobnosti in znanja. Bil je bolj vase zaprt kot 

družaben, izžareval pa je globoko človeško toplino. 

Tako je o njem povzel in zapisal pokojni slovenski mu-

zikolog dr. Primož Kuret, ki je mojstra leta 1969 obi-

skal na Dunaju.

Rojen je bil v družini učitelja Franca in Apolonije T. (roj. 
Burgar) 13. junija 1889 v Vodicah pri Ljubljani, na poti 
med Ljubljano in letališčem Brnik. Te ležijo danes kot sa-
mostojna občina v osrednji slovenskih regiji. Poleg osre-
dnjega središča jo sestavljajo še številne vasi in zaselki. 
Vodice so znane po številnih in uglednih osebnostih, ki 
so bili samo rojene ali pa so tudi živele v Vodicah. Med 
njimi so to zagotovo sloviti jezikoslovec in filolog Jernej 
Kopitar, pa oba Hubada (glasbenika Matej in Samo) in 
ne nazadnje tudi Trostovi: poleg najslovitejšega Antona, 
sta tu še starejša Angela, pevka in pevska pedagoginja, 
in mlajši violinist Ivan. Družina se je preselila iz Vodic v 
Ljubljano, ko je bilo Antonu pet let. Oče je v Ljubljani učil 
na OŠ na Vrtači, priložnostno pa orglal v trnovski cerkvi. 
Tam je potem obiskoval osnovno šolo in klasično gimna-
zijo (1900–1908) in šolo Glasbene matice (GM): od 1902 
oddelek za klavir (učitelj mu je bil Čeh Josip Prochazka), 
1904–1909 pa še violončelo (učitelj še drugi Čeh Edvard 
Bílek). Očeta je nadomeščal kot organist, včasih pa poma-
gal tudi p. H. Sattnerju pri glasbenem delu v ljubljanski 
frančiškanski cerkvi pri Tromostovju. Študij klavirja je 
1909 Anton nadaljeval na dunajski glasbeni akademiji v 
letih 1909–1912. Tam je takrat tudi diplomiral z odliko 
in prejel Lisztovo nagrado. Po diplomi se je vrnil v Lju-
bljano, kjer je v letih 1908–1909 in 1912–1914 poučeval 
klavir na šoli GM. Zaradi vojnih razmer je Ljubljano 1914 

Vodičan Anton Trost (1889–1973) prvi slovenski 
koncertni pianist: solist in pedagog

zapustil, se preselil, vrnil na Dunaj in se istega leta poro-
čil s pianistko Claro Fiedler ter nadaljeval klavirsko pe-
dagoško delo na tamkajšnjem glasbenem konservatoriju 
»A. Horák« (1914–1939) in zasebno. L. 1939 se je spet vr-
nil v Ljubljano, bil izvoljen za rednega profesorja novou-
stanovljene Glasbene akademije, postal njen prvi rektor 
(1940–1942), ter tu poučeval do upokojitve (1956). Nje-
gov klavirski repertoar je bil enormen in raznolik.
V letih 1927–1939 je bil Trost soustanovitelj in zadnja 
tri leta tudi predsednik društva Slovenski krožek na Du-
naju, v (drugi svetovni) vojni (1941–45) pa je sodeloval 
z OF. Za svoje pedagoško delo je bil odlikovan s strani 
avstrijske vlade z nazivom profesor, sicer pa je prejel 
1948 zvezno nagrado (za koncertno delo), 1949 najvišjo 
slovensko Prešernovo nagrado. Bil pa je tudi častni član 
Društva glasbenih umetnikov Slovenije (1956), Zveze 
glasbenih umetnikov Jugoslavije (1957) idr. Kot že reče-
no je bil Anton T. najslavnejši slovenski umetnik tistega 
časa in prostora, prvi slovenski koncertni pianist in pe-
dagog v Ljubljani in na Dunaju in prvi rektor ljubljanske 
Akademije za glasbo. Umrl je 24. februarja 1973 na Du-
naju, kjer je tudi pokopan na tamkajšnjem centralnem 
pokopališču. 
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Vodice. Cerkev sv. Marjete 

Državna osnovna šola Šenkov Turn

 MONIKA KUBELJ
 ZASEBNI ARHIV 

Vodice, Cerkev sv. Marjete 

Velikonočni potres je v noči s 14. na 
15. april leta 1895 tedanjo baročno 
cerkev sv. Marjete iz leta okoli 1739 
močno razmajal in poškodoval, tako 
da so jo morali podreti. Zgrajena je 
bila po načrtih avstrijskega arhitekta 
Raymonda Jeblingerja (1835–1937). 
Podiranje stare cerkve so začeli mar-
ca 1896, julija istega leta so že blago-
slovili temeljni kamen. Do začetka 
leta 1900 je bila cerkev že zgrajena. 
Gradila jo je Kranjska stavbinska 
družba. Nova cerkev je v primerjavi 
s prejšnjo baročno večja in bolj mo-
gočna. Že od daleč je viden mogočen 
zvonik z osmerokotnim zaključkom 
in visoko laternasto streho. Notra-
njost cerkve je neobaročno zasnova-
na in je zelo svetla, k čemur pripo-
morejo velika okna in pastelne barve 
Koželjevih fresk. Posvetitev cerkve 
je 12. julija 1900 opravil knezoškof 
Anton Bonaventura Jeglič. Veliko 
navdušenje je ob tem požela njegova 
odločitev, da se v Vodicah ustanovi 
Marijina družba, v katero je bilo tega 
dne sprejetih 18 mladeničev in 112 
deklet. 245 otrokom je podelil zakra-
ment svete birme in opravil molitve 
za umrle Vodičane. Razglednico s 
pozdravi in novoletnim voščilom je 
4. januarja 1905 poslala Katarina 
Šporn iz Lokarjev v Loko pri Mengšu. 
Izdelal in založil jo je jeseniški foto-
graf Fran Pavlin.

Državna osnovna šola  
Šenkov Turn

Že kmalu po prvi svetovni vojni je 
stoletja stara graščina Šinkov Turn 

Spomini na naše kraje in razglednice

sprejela v svoje varstvo uka željno 
mladež. Enorazredna šola je bila 
ustanovljena 12. oktobra 1921. Šol-
ska mladina je tako stopila v svoje 
prvo šolsko leto 1921/22, ki ga je 
zaključilo 66 otrok. Sprva je bilo 
mišljeno, da bo bivanje in delovanje 
otrok v gradu le začasno, tako da 
se bo kmalu zgradilo novo šolsko 
poslopje. Zaradi pomanjkanja de-
narnih sredstev je začasna rešitev 

postajala vse bolj stalna. V šolskem 
letu 1926/27 je prevzel delo šolske-
ga upravitelja Alfonz Inkret. Šola je 
tedaj postala dvorazredna in v letu 
1928 dobila uradno ime Državna 
osnovna šola Šenkov Turn. Ker so 
bili pogoji za delo, bivanje in učenje 
v slabem stanju, se je Občina Vodice 
odločila za temeljito prenovo gradu, 
ki ga je kupila od barona Lazarinija. 
Že oktobra 1930 je bila slavnostna 
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Koseze

otvoritev preurejenih spodnjih dvo-
ranskih prostorov gradu, ki so bili 
namenjeni delovanju Prosvetnega 
doma, v katerem so potekale igre 
in sokolske telovadne vaje. V njem 
so dobile svoj prostor šolska javna 
knjižnica, kmetijska in gospodinjska 
šola. Prenova se je nadaljevala vse 
do praznovanja desetletnice delo-
vanja šole, oktobra 1931, ko je šola 
dobila vodovod, prenovljeni učilnici, 
urejene bivalne prostore za učitelja 
in prenovljeno dvorano za prireditve 
šolske mladine, gasilskega društva, 
gospodinjsko kuhinjo za gospodinj-
ske tečaje in drevesnico. Slovesno je 
bilo že zvečer pred uradno slavno-
stjo, ko je bilo grajsko poslopje raz-
svetljeno in okrašeno z venci, mlaji 
in zastavami. Streli iz možnarjev in 
pritrkavanje zvonov so še popestrili 
praznično vzdušje. Praznovanje de-
setletnice šole se je začelo v nedeljo, 
11. oktobra 1931, z blagoslovitvijo 
prenovljenih in sodobno urejenih 
prostorov. Blagoslov je opravil do-
mači župnik Feliks Funtek. Sledile 
so pozdravne besede in govor šol-
skega upravitelja Alfonza Inkreta, 
ki je imel zasluge za prenovo šole. 
Svoje misli in pohvale je v nagovoru 
izrekel tudi banovinski nadzornik 
Andrej Rape, znan tudi kot šolnik 
in mladinski pisatelj. Poleg množice 
obiskovalcev, zlasti otrok in učiteljev 
iz sosednjih šol je bil med povablje-
nimi tudi umetnostni zgodovinar in 
konservator France Stele.
Nemški okupator je šolo zasedel 5. 
maja 1941 in jo zapečatil. Uničene 
so bile tudi vse knjige iz šolske, uči-
teljske in javne knjižnice. Učitelja 
Inkreta so zaprli in ga izgnali v Sr-
bijo. Zaradi morebitnega prihoda in 
naselitve domobrancev, so partizani 
9. novembra 1943 šolo požgali. Na 

naslovni strani neposlane razgle-
dnice je napis Državna osnovna šola 
Šenkov Turn, srez Kamnik.

Koseze

Neznani fotograf se je moral zelo po-
truditi, da je naredil zelo zanimiv in 
redek posnetek Kosez, ki se v pisnih 
virih prvič omenjajo leta 1265. Zani-
miva je tudi omemba kraja v listini 

iz leta 1395, ko je grof Herman II. 
Celjski podelil Sajfridu Gallenbergu 
v fevd pet kmetij v Kosezah. Na fo-
tografiji so vidne Viščova, Orlova, 
Plezovčeva, Anškova, Prinčeva, Smo-
divova, Uštinova in Rakova doma-
čija, v ozadju pa tudi cerkev sv. Šte-
fana v Utiku. Viden je tudi Gasilski 
dom Šinkov Turn, ki je bil slavnostno 
odprt in blagoslovljen 8. septembra 
1927. 

ISKRENE ČESTITKE OB DNEVU UPORA
 IN 

MEDNARODNEM PRAZNIKU DELA!

Župan Aco Franc Šuštar, 
Občinski svet in občinska uprava Občine Vodice
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Boštjan Stražar Boštjan Stražar – od računalnika do človeka– od računalnika do človeka
 TANJA DOMINKO
 OSEBNI ARHIV

Boštjana Stražarja so od nekdaj 

zanimali računalniki, to ga je pri-

peljalo do študija računalništva, 

v času katerega je začel aktivno 

delati kot razvijalec program-

ske opreme in voditelj tečajev 

za razvijalce. Pred dobrima dve-

ma desetletjema se je zaposlil na 

Microsoftu. Tam je deloval na raz-

ličnih delovnih mestih in si nabiral 

izkušnje na lokalni in regionalni 

ravni na področju vodenja najra-

zličnejših timov, prodaje in dela s 

strankami, korporativnega komu-

niciranja in nastopanja, partnerske 

strategije, poslovnega načrtova-

nja in operacij ter marketinga in 

upravljanja trženja izdelkov. 

V vseh teh letih se je počasi njegov 
fokus premikal stran od dela z raču-
nalniki in se osredotočal na človeka. 
Opazil je namreč, da je najbolj užival, 
ko je lahko pomagal drugim pri nji-
hovi osebni rasti in razvoju in posle-
dično uspehu. To je bil tudi eden od 
razlogov, da se je pred dobrim letom 
odločil, da se pridruži ekipi Hansen 
Beck. V intervjuju boste spoznali, da 
je Boštjan, ki z družino živi v Vesci, 
predan svojemu delu in da ves čas 
razmišlja tudi o potrebah na trgu 
dela. Prav te so danes še kako aktual-
ne, saj je vse več podjetij takih, ki tar-
najo o pomanjkanju pravih kadrov.

Ste del ekipe Hansen Beck, kaj je 

vaše osnovno poslanstvo?

Naše osnovno poslanstvo je biti glo-
balni partner tistim, ki želijo doseči 
odlične rezultate s celovitimi učnimi 
izkušnjami, ki omogočajo pozitiv-

ne spremembe v vedenju. Podjetjem 
omogočamo rast z razvojem zaposle-
nih, da oblikujejo pozitiven odnos, 
izboljšajo svoje veščine ter okrepijo 
svoj vpliv. 

Trg dela se v Sloveniji in v Evropi 

na splošno sooča s pomanjkanjem 

ustrezne delovne sile. Znašli smo se 

v obdobju rekordno nizke brezpo-

selnosti, torej imajo podjetja zah-

tevno nalogo, kako privabiti ustre-

zne kadre in kako jih tudi zadržati. 

Čas zaposlitve pri enem delodajal-

cu se je precej skrajšal. Je to dobro 

ali slabo?

To je kompleksno vprašanje, ki nima 
enega samega odgovora. Manj časa, 
preživetega z enim delodajalcem, za-
poslenim omogoča, da svoje izkušnje 
razvijejo na več področjih in v različ-
nih panogah. To pomeni, da v nove 
panoge prinašajo drugačne poglede 
in zamisli, kar vsekakor spodbuja 
inovativnost. Recimo, nekdo iz teh-
nološke panoge lahko v javni sektor 
prinese bolj dinamičen odnos do 
sprememb in več izkušenj z napre-
dnimi orodji. 
Po drugi strani za delodajalce to ni 
vedno pozitivno. Več menjav na de-
lovnih mestih vsekakor pomeni več 
stroškov in izzivov, povezanih z za-
poslovanjem, uvajanjem in usposa-
bljanjem. Ob odsotnosti stalnosti je 
težje izoblikovati kulturo organiza-
cije in vzpostaviti tesno povezane 
ekipe, ki skupaj sodelujejo za skupne 
cilje. Če se ljudje v ekipi zamenjajo 
vsak mesec, bo imelo vsako podjetje 
težavo z zagotavljanjem doslednih 
izdelkov ali storitev za stranke. 

Čeprav je delavcev premalo, to ne 

pomeni nujno, da so delodajalci pri-

pravljeni zanje odšteti več denarja. 

Kako bi svetovali, kako naj kandi-

dati za službo naslovijo plačo pri 

razgovoru za službo, tedaj imajo 

vendarle najboljša pogajalska izho-

dišča za boljši izkupiček pri plači?

Pogovori o denarju so težavni še v 
najboljših okoliščinah, v stresnih si-
tuacijah, kot je razgovor za službo, pa 
so številnim ljudem neznosni. Posa-
meznikom lahko svetujem, naj bodo 
na pogovor o tem pripravljeni. To 
pomeni, da vedo, kakšni so prejemki 
primerljivega posameznika na po-
dobnem delovnem mestu. Prav tako 
naj kandidat pomisli na svoje kvalifi-
kacije in njihovo vrednost. Pomemb-
no je, da jasno predstavi svoja priča-
kovanja in želje ter se ne podcenjuje. 
Pri tem pa želim poudariti, da ni vse 
v plači. 

Plača oziroma nagrada je ena plat 

medalje, motivacija, da zaposle-

ni ostanejo del kolektiva, je lahko 

še marsikaj drugega. Kaj opažate 

sami, kdaj so zaposleni zadovoljni 

in ne razmišljajo o menjavi deloda-

jalca?

Plača nikakor ni edini dejavnik, ki 
ljudi motivira, da ostanejo v ekipi. 
Na prvem mestu med njimi so vseka-
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kor priložnosti za rast in razvoj. Podjetja, ki veliko vlaga-
jo v izobraževanje zaposlenih, so bolj uspešna pri zadr-
ževanju zaposlenih. Pomembna sta tudi pozitivna klima 
in delovno okolje v podjetju. Z ekipnimi aktivnostmi in 
spodbujanjem sodelovanja podjetja lahko vzbudijo obču-
tek zvestobe. Pri tem pomembno vlogo igrajo tudi vodilni 
zaposleni, ki morajo imeti orodja in veščine, da prepozna-
jo in nagradijo trdo delo zaposlenih ter jih motivirajo za 
uspešno delo. 

Je izobrazba sploh še pomembna, sploh v Sloveniji 

imamo terciarno izobraženih kar veliko ljudi, pa to ne 

pomeni, da vsi ti posamezniki odlično zaslužijo ... 

Seveda na osebni uspeh na delovnem mestu ne vpliva 
samo formalna izobrazba. Tega se zavedajo tudi že števil-
na podjetja, kot so Microsoft, Google in druga, ki so naja-
vila, da formalna izobrazba ne bo več pogoj za zaposlitev. 
Ta pristop na prvo mesto postavlja dejanska znanja, ki pa 
jih lahko pridobimo na različne načine oz. skozi različne 
vrste izobrazbe ter znižuje prag za vstop, kar zagotavlja 
dostop do širše izbire kandidatov.
Po drugi strani pa formalna izobrazba še vedno igra po-
membno vlogo, tako z vidika tehničnih in strokovnih 
znanj kot tudi z vidika verodostojnosti. Izobrazba, ne 
glede na njeno vrsto, in različne certifikacije veliko pove-
do o osebnosti posameznika in njegovi pripravljenosti na 
stalno učenje in rast. Pomembno je tudi, da se zavedamo, 
da se nenehno učimo.
Ravno pred kratkim so me povabili na Gimnazijo Kranj, 
kjer je inovativna učiteljica angleškega jezika, Katarina 
Lovenjak, želela obdelati temo izobraževanja in zapo-
slovanja na malo drugačen način. Tako sem za dijake 
pripravil kratko predavanje, v pogovoru z dijaki pa smo 
govorili tudi o tem, da ni vrednost formalnega izobraže-
vanja samo v temah, ki se jih moramo naučiti, da opra-
vimo izpit, ampak tudi v celotnem procesu, ki se odvija 
ob tem. Pri tem se naučimo sodelovati in komunicirati s 
sošolci in učitelji, soočati se z različnimi izzivi in ovirami 
v šoli, ustrezno reagirati ob uspehu in neuspehu, držati 
se rokov, se prilagoditi različnim situacijam in se odzvati 
na spremembe, pomagati drugim ipd. Vse to so izkušnje, 
brez katerih bi težje uspešno vstopili na trg dela.

Se znamo pogajati o boljših pogojih dela?

Gre za zahtevno in precej subjektivno področje, kjer je 
včasih resnično težko uskladiti pričakovanja. Ko razmi-
šljajo o službi, se veliko ljudi še vedno preveč osredoto-

ča na plačilo. Delovni pogoji so bistveni in prvi korak je, 
da sami pri sebi razjasnimo, kaj sploh pričakujemo in 
kaj nam je pomembno. Morda želimo več priložnosti za 
napredek in rast, več izobraževanj, boljše razmerje med 
delovnim in prostim časom. Tudi delo od doma postaja 
pomemben dejavnik odločitev.
Naslednji korak je oceniti, kaj sploh je možno. Morda 
podjetje teh pogojev ne more zagotoviti iz objektivnih 
razlogov. Zato je treba znati poslušati in nato aktivno 
poiskati kompromise, sprejemljive za obe strani. Vsem, 
ki se bodo z delodajalcem pogovarjali o teh temah, lahko 
svetujem, naj predvsem ohranijo pozitiven odnos s sogo-
vornikom, saj bodo tako lahko vzpostavili zaupanje in 
uspešen rezultat. 

Razvoj svojih veščin in znanj je tudi na nas samih, trg 

tudi tukaj ponuja marsikaj, literature je ogromno, kaj 

bi vi priporočili mladim, katera knjiga je obvezno čtivo, 

da se bodo dobro znašli na trgu dela?

Knjig in virov za izobraževanje danes res ne manjka. 
Težja odločitev je verjetno, katere veščine želimo razvi-
ti. Sodobna delovna mesta za uspeh zahtevajo celo vrsto 
veščin in znanj, ki niso neposredno povezana z delovnim 
mestom, so pa zelo pomembna za uspeh. Gre za tako ime-
novane »mehke veščine«, ki se razlikujejo od strokovnih 
veščin. Med njimi so komunikacijska in vodstvena zna-
nja, ki ljudem pomagajo pri jasnem izražanju zamisli, so-
delovanju ter vodenju bolj kompleksnih projektov. 
Nič manj pomembna ni niti čustvena inteligenca – obsta-
jajo raziskave, ki kažejo, da je za uspeh na delovnem me-
stu celo bolj pomembna od tradicionalne inteligence ali 
tehničnih veščin. Vodilni delavci z dobro razvito čustve-
no inteligenco bolje razrešujejo konflikte, vzpostavljajo 
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odnose s sodelavci in učinkovito ko-
municirajo. 
Prav tako nikakor ne smemo zane-
mariti drugih veščin, kot so kritično 
razmišljanje, sposobnost reševanja 
izzivov in prilagodljivost. Zelo vroče 
področje v zadnjih letih je tudi oseb-
no upravljanje znanja, ki se ukvarja 
predvsem s tem, kako lahko zbiramo 
svoje znanje in ga nato koristno upo-
rabimo za napredek.
Pred kratkim sem prebral knjigo Pri-
sotnost, avtorice Amy Cudy, ki govo-
ri o tem, kako se lahko osvobodimo 
strahu v napetih trenutkih, kar naj-
bolje opravimo zahtevne naloge ter 
vzpostavimo pristen stik z drugimi 
z osredotočenostjo na svoje resnič-
ne misli, občutke, vrednote in po-
tenciale. Priporočil pa bi tudi knjigo 
Carol Dweck, Moč miselnosti: kako 
uresničiti svoje zmožnosti, ki nam 
razkriva, kako prepričanja o naših 
zmožnostih močno vplivajo na to, 
kako se učimo in katere poti izbira-
mo v življenju.

Ste očka, koliko stari so otroci, kaj 

najraje počnete, ko ste skupaj?

Res je, z ženo Polono imava dva čudo-
vita otroka, Nejo, ki je stara 16 let, in 
Anžeta, ki je dve leti mlajši. Zdaj sta 
sicer v obdobju, ko več prostega časa 
pogosto raje preživljata v družbi pri-
jateljev in vrstnikov kot z nama, ko 
pa smo skupaj, pa radi potujemo, raz-
iskujemo in spoznavamo nove kra-
je. V zadnjem času uživam tudi, ko se 
lahko pogovarjamo o kakšni temi, o 
kateri imata pogosto tudi drugačen 
pogled in mnenje, kar je priložnost, 
da se vsi kaj naučimo. 

Katere vrednote si želite, da bi jih 

osvojila?

Glede na njuno starost smo na po-
dročju vrednot do danes verjetno že 

naredili, kar smo lahko, zato si pred-
vsem želim, da nadaljujeta v smeri, 
ki se kaže že sedaj in odrasteta v ce-
lovita, poštena, odgovorna, prijazna, 
spoštljiva, pravična ter sočutna člo-
veka, ki jima je mar za druge ljudi in 
okolje, v katerem živita. Me pa zelo 
veseli, ker vidim, da sta na pravi poti 
in sva zato s Polono nanju izjemno 
ponosna.

Kolikor vem, je glasba prav tako 

vaša ljubezen ... Kaj konkretno in 

koliko časa ji namenite?

Glasba je moja ljubezen že od kon-
ca osnovne šole, ki pa se je razvila v 
življenjski hobi. Začelo se je z igra-
njem kitare, kmalu pa sem ugotovil, 
da se še bolje počutim v vlogi pev-
ca v rock&roll bendu. Tako sem od 
srednješolskih let dalje ustvarjal z 
različnimi glasbeniki, kar počnem 
še danes. Na vajah se dobivamo, če 
le uspemo, enkrat na teden, saj ima 
vsak od članov benda veliko drugih 
obveznosti, kar je včasih tudi težko 
uskladiti. Je pa zame glasba odličen 
»ventil« za sprostitev.

Kaj je bil razlog, da ste za občino bi-

vanja izbrali Vodice?

S Polono sva oba odraščala v mestu v 
blokovskem naselju, kar je pri obeh 

vzbudilo željo, da bi s svojo družino 
veliko raje živela zunaj mesta, bližje 
naravi, a vseeno ne predaleč od Lju-
bljane. Tako sva se kakšno leto pred 
Nejinim rojstvom lotila projekta is-
kanja ustrezne lokacije za gradnjo 
majhne družinske hiše, kar naju je 
pripeljalo na ogled parcele v Vesci. 
Kljub temu da pred tem sploh nisva 
vedela za naselja tukaj pod Rašico, 
nama je bilo takoj všeč in sva se od-
ločila za nakup. Tako smo se leto ka-
sneje, takrat že z dvomesečno Nejo, 
preselili v našo hiško na vasi.

Kako zadovoljni ste tukaj, kaj bi 

morda spremenili?

V Vesci se vsi zelo dobro počutimo, še 
posebej pa nas veseli, da smo se tako 
dobro povezali s sosedi, tako tistimi, 
ki so v vasi živeli že prej, in so nas 
kot priseljence zelo lepo sprejeli, kot 
z mladimi družinami z otroki, ki so 
se v vas priselili tako kot mi. Za odra-
ščanje otrok si res ne bi mogel želeti 
boljšega okolja, kjer so lahko uživali 
v svobodi in druženju z vrstniki na 
naših vrtovih ali po različnih kotič-
kih vasi in gozda v bližini. Sedaj, ko 
so otroci že najstniki, pa bi si želeli 
predvsem boljše, hitrejše in pogostej-
še povezave javnega prevoza v Lju-
bljano in okoliške kraje. 
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 CILKA ŠUŠTAR
 ARHIV DRUŠTVA

Običajno občni zbor društva izve-

demo v marcu ali aprilu, letos smo 

z njim pohiteli in ga izvedli 16. fe-

bruarja v dvorani na Skaručni.

Anton Burgar, predsednik društva, 
je na začetku pozdravil vse prisotne 
člane ter vabljene goste.  Prebral je 
pismo župana Aca Franca Šuštarja, 
v katerem se je zahvalil za vabilo in 
opravičil svojo odsotnost, zaradi že 
prej dogovorjenih obveznosti. Za-
hvalil se je za prisotnost narodnih 
noš in folklorne skupine na vseh ob-
činskih in društvenih prireditvah v 
lanskem letu. Zaželel nam je dobro 
delovanje znotraj društva, da ure-
sničimo zastavljene cilje in izvedemo 
načrtovane prireditve. Želi si, da bi 
še naprej dobro sodelovali z občino,  
med društvi v občini in zunaj nje.
Preden pa je predsednik nadaljeval z 
delom, smo se z enominutnim mol-
kom spomnili lani preminule naše 
članice in člana. Nato so sledila po-
ročila. 
Predsednikovo poročilo je bilo kar 
obsežno. Najprej je omenil, da v prvi 
polovici leta 2022 še vedno ni bilo 
možno izvesti vseh zastavljenih na-
log zaradi covida in smo s tem posle-
dično prejeli manj sredstev s strani 
Občine, kljub temu da smo bili pri-
sotni na 35 prireditvah, ki se jih je 
udeležilo 214 naših članov in opravili 
504 prostovoljne ure. V letu 2022 pa 
se je naše društvo povečalo za deset 
članov.
Udeležili smo se vseh prireditev in 
dogodkov, ki jih je organizirala Obči-
na Vodice, in sicer: sprejema olimpij-

Letni občni zbor Društva narodnih noš in 
kočijažev Občine Vodice

ca Žana Kranjca, proslave ob dnevu 
državnosti, obeležitve 100-letnice 
Godbe Vodice pod lipami v Vodicah, 
slavnostne seje ob občinskem pra-
zniku ter na Kopitarjevih dneh.
Prav tako smo se udeležili vseh do-
godkov, na katere so nas povabila 
društva v občini. Tradicionalne raz-
stave velikonočnih pirhov v Polju, 
Revije pevskih zborov, koncerta 
Mešanega pevskega zbora Biser. Bili 
smo tudi na petdeseti povorki naro-
dnih noš in oblačilne dediščine v Ka-
mniku. Z veseljem smo se udeležili 
predstavitve knjige »Tončika v novi 
preobleki« naše članice, v kateri je 
predstavila pokrivala narodnih noš, 
ki jih je ročno sešila in izvezla sama.

Tudi cerkvenih slovesnosti je bilo ve-
liko. Začelo se je z vstajenjsko mašo 
v Stolnici v Ljubljani, v Ljubnem pri 
Tržiču so praznovali 300. obletnico 

posvetitve cerkve, udeležili smo se 
sv. maše za veliki šmaren na Brez-
jah in šli smo v Semič, v Belo kraji-
no na blagoslov obnovitve cerkve ter 
polepšali slovesnost ob blagoslovu 
mozaika v cerkvi v Domžalah.  Že 
kar nekaj let pa nas povabijo na pro-
cesijo k sv. Notburgi v Groblje. V letu 
2022 sta bili dve novi maši, v Šiški 
in na Homcu. Seveda smo bili tam 
v velikem številu. V Kamniku smo 
obiskali triglavskega župnika Franca 
Urbanijo, ob njegovem 80. rojstnem 
dnevu, v domači cerkvi v Vodicah pa 
je bila slovesna maša ob 30-letnici 
službovanja našega župnika gospoda 
Franca Merverja.

Za vse člane društva smo želeli orga-
nizirati izlet v Rezijo, vendar je bila 
cesta zaradi poletnega požara nepre-
vozna, zato smo se hitro odločili za 
ogled Šaleške doline. V Žalcu smo si 
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  STANKA KERT 

Življenje hitro mineva. Vsak dan moramo postoriti 

veliko stvari in opraviti številne obveznosti. Nimamo 

se časa ustaviti in premisliti o smislu in pomenu vseh 

vsakodnevnih dejavnosti. In tako tečejo dnevi, mese-

ci, leta ...

Ali smo se kdaj vprašali, kako tečejo dnevi, tedni, meseci 
oskrbovancem v domovih starejših, v domovih počitka? 
Ali imajo toliko dejavnosti, da jim je dan prekratek? Ali 
pa iščejo dejavnosti, da jim dan mine? Kaj lahko mi stori-
mo, da jim olajšamo bivanje in življenje v domovih? Kako 
jim lahko pomagamo?
Tako smo se pevke in pevci MePZ Biser odločili, da del 
svojega prostega časa namenimo tem oskrbovancem 
in jim s svojim pevskim nastopom popestrimo in obo-

Druženje in dejavnosti MePZ Biser

ogledali hmeljarski in usnjarski muzej, nato še Šoštanj in 
Velenje. 
S folklorno skupino smo se udeležili območnega tekmo-
vanja v organizaciji JSKD v Dolskem. Dosegli smo dovolj 
točk, da smo se uvrstili na regijsko tekmovanje v Trbov-
ljah. Nismo pa se uspeli uvrstiti na državno tekmovanje. 
Mogoče nam uspe letos. Člani FS smo nastopili tudi na 
Kamniškem gradu, v času kolesarske dirke po Sloveniji, v 
Domu starejših občanov v Trzinu smo njihovim oskrbo-
vancem in osebju prikazali ples »vodiška presta« in »po-
breška«. Z zanimanjem so si ogledali prikazane vse dele 
moške in ženske obleke za gorenjsko narodno nošo. Lan-
sko leto sta v folklorno skupino vstopila dva nova člana, 
sedaj nas je devet parov. Vaje imamo redno enkrat teden-
sko, pred nastopom pa tudi intenzivne celodnevne vaje. 
Predsednik se je zahvalil vsem prisotnim članom društva 
za sodelovanje, še posebej pa našemu učitelju oziroma ko-
repetitorju FS Marku Kosmaču in njegovi ženi Mici Ko-
smač za potrpežljivost pri učenju novih plesov. 
Po pozitivno podanem finančnem in nadzornem poroči-
lu je predsednik društva predstavil program dela za leto 
2023 z željo, da ga izvedemo v celoti.
Zahvalil se je vsem prisotnim članom za delo preko cele-
ga leta, Občini Vodice za finančna sredstva, drugim dru-
štvom v občini pa za dobro sodelovanje. Po uradnem delu 
je sledilo še prijateljsko druženje ob pogostitvi. 
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gatimo dneve. Začeli smo v mesecu 
decembru z obiskom Doma starej-
ših občanov Dravlje, nadaljevali pa 
januarja z obiskom oskrbovancev v 
DEOS Medvode. Pevski nastop je bil 
povsod lepo sprejet, zato smo, sku-
paj z obiskovalci, nadaljevali s pe-
tjem narodnih pesmi, kot so V dolini 
tihi, Pod rožnato planino ... V Med-
vodah smo zapeli tudi Vse najboljše 
poskočni oskrbovanki Karmen, ki 
je dan poprej praznovala 93. rojstni 
dan. 
Videli smo, da oskrbovanci radi so-
delujejo, da so radi del dogajanja. Ko 
smo konec januarja obiskali DSO 
Taber Cerklje, je naša sopevka in 
povezovalka Cecilija vključila v svoj 
napovednik vremenske pregovore 
za to obdobje. Prebrala je samo zače-
tek pregovora, oskrbovanci pa so ga 
dokončali. Ob poslušanju se nam je 
znova utrnila misel, da si želijo so-
delovanja. 
Naše popotovanje smo iz okoliških 
domov razširili na druge pokrajine. 
V začetku februarja smo združili so-
delovanje z vokalno skupino A cap-
pella v KUD Rače, z obiskom oskr-
bovancev v Domu Danice Vogrinec 
v Mariboru. Koncert smo priredili v 
soboto popoldne, zato je bilo priso-
tnih tudi veliko svojcev in prijateljev 
oskrbovancev, kar je dogodku doda-
lo vrednost in pričaralo lepo vzdušje.
Konec februarja smo so znova po-
dali v našo okolico, in sicer v Dom 
počitka Mengeš. Med izvajanjem 
koncerta smo s pogledi večkrat pre-
leteli obraze poslušalcev. Nekateri 
so spremljali pesem z navdušenjem 
in žarom v očeh, nekateri so tudi 
peli z nami, nekateri pa so pogled 
upirali v tla. Spraševali smo se, ali se 
je tudi njih naše petje dotaknilo? Ali 
smo tudi njim obogatili in polepšali 

popoldan? Upamo in verjamemo, da 
smo jim, zato se bomo trudili še na-
prej.
V tem času smo imeli tudi občni 
zbor in se udeležili 17. občinskega 
veleslaloma za pokal Občine Vodice. 
Nekateri smo se na Krvavec podali 
peš, nekateri pa z gondolo. Po kon-
cu tekmovalnega dela in razglasitvi 
rezultatov, smo skupaj z Godbo Vo-

dice izvedli kratek kulturni program 
ob slovenskem kulturnem prazniku 
8. februarju. Ob prijetnem druženju 
je čas hitro minil in že je bilo treba 
oditi v dolino. Ustavili smo se še v 
Cerkljah pred rojstno hišo velikega 
slovenskega igralca Ignacija Borštni-
ka in priredili kratek kulturni pro-
gram, kar se je ob kulturnem dnevu 
spodobilo.
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Občni zbor Društva upokojencev Vodice 2023
 MAJDA ŠAVLI
 MIRO PRELC

Občni zbor smo začeli  kratkim 

kulturnim programom pevske sku-

pine Društva in aerobne skupine 

Plešoče žab će, za lep sprejem in 

dobro počutje. 

Uvodno besedo je imel podpredse-
dnik Tone Logar, ki opravlja poleg 
svojih zadolžitev, tudi vse tekoče 
posle Društva. Še vedno smo brez 
predsednika. Tako kot smo zapisa-
li v letu 2022, upamo na najboljše, 
ostaja naša želja še naprej. Pozdravil 
je vse prisotne člane in vabljene go-
ste.

V poročilu je uvodoma poudaril, da je 
poročilo o delu dejavnosti v društvu 
lepo in obširno napisano v Biltenu 
društva, ki so ga dobili vsi člani, na 
današnjem zboru pa tudi vabljeni 
gostje. 
Iz poročil je razvidno, kako smo de-
lali v preteklem obdobju: kolesarji 
so pridno vrteli pedala, malo so si 
pomagali z baterijami in uživali pod 
vodstvom Jožeta Rožmanca, poho-
dniki, glede na višino hriba so bolj 
planinci, zato jih večina članov ne 
dohaja več. Imeli so res zavidanja 
vrednih pohodov z vodjo Janezom 
Kadivcem. Postavlja se pobuda za 
pohodniško skupino. Balinarji so 
se uvrstili v ligi na drugo mesto, že 
četrtič zapored. Njihov vodja Frenk 
Logar pa na tudi drugo mesto v po-
sebni disciplini. Ustvarjalne delavni-
ce, mentorica Mici Kuster, se teden-
sko srečujejo od oktobra do aprila. 
Svoje izdelke so postavile na ogled. 
Tudi sekcija nabiranja zelišč, pod 
vodstvom Mirana Čebaška, uspešno 

nabira zelišča, toči brezovo vodo … 
Kulturniška skupina, vodja Mate-
ja Potrč, je imela skupaj s Plešočimi 
žab ćami, vodja Majda Šavli, sedem 
nastopov v domovih starejših in še 
na vseh naših prireditvah in občin-
skih proslavah. Seveda pridno vadijo 
nove pesmi in trenirajo nove plese. 
Vse pohvale vredne so naše poverje-
nice. Za vsak izlet, vsako prireditev 
je treba k vsakemu članu. Res je zlato 

to njihovo delo. Zahvalil se je »pod-
mladku«, novim članom, ki so se pri-
družili ekipi za delo ob prireditvah. 
Hvala jim, naj bo to tudi vzpodbu-
da za mlajše upokojence, da se nam 
pridružijo. Zahvalil se je tudi naši 
blagajničarki Mari, ki vestno in go-
spodarno upravlja naša sredstva in 
tajnici društva. 
Sledilo je poročilo o financah, ki ga je 
podala Mari Podgoršek, in poročilo 
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nadzornega odbora, da je vse tako, 
kot mora biti, pa član odbora Lojze 
Kosmač. 
Podana sta bila še program dela in 
finančni plan za leto 2023. 

Občni zbor smo zaključili z obdari-
tvijo zlatoporočencev.
 
Ob prijetnem druženju, dobri po-
strežbi in dobrem razpoloženju je 
prehitro minilo popoldne. 

»Je lepša dežela še kje«
Prireditev smo pripravili v mesecu 
marcu na praznik »mučenikov«.

Tudi tokrat se nas pred dvorano poz-
dravili z glasbo lajnar Vinko in na-
rodne noše. Ob prijetni glasbi, ki jo 
izvablja Vinko iz svoje lajne, je bilo 
lepo vstopiti v čudovito okrašeno 
dvorano, za katero so poskrbele čla-
nice ustvarjalnih delavnic društva. 

Program prireditve je bil poln glas-
be, petja, plesa, humorja. Kot vodja 
prireditve se je z dobrim vodenjem 
izkazal Tone Logar. 

Program so soustvarjali: 
Folklorna skupina Društva naro-
dnih noš Vodice, s spletom Gorenjski 
delovni plesi, otroci Vrtca Škratek 
Svit in Osnovne šole Vodice pa so 
nam zapeli in zaplesali. Navdušil nas 
je nastop našega harmonikarja Jo-
žeta z ženo Joži in se nasmejali reci-
taloma našega prijatelja Metoda, Za 
punčke in Za fantke. Z veseljem smo 
prisluhnili ubranim glasovom na-
ših gostov, pevske skupine »Srebrne 
zvezde« iz Pirnič in pevske skupine 
»Smleški Žarek« iz Smlednika. 

V programu so po sklopih nastopali 
člani Kulturniške skupine Društva 
upokojencev, pevska skupina, Vo-
kalno-instrumentalna skupina Ko-
renine in Aerobna skupina Plešoče 
žab će. S pesmijo, Prav lepa je vodi-
ška fara, je pevska skupina, skupaj z 
vsemi nastopajočimi zaključila pro-
gram. Bil je lep večer. Hvala vsem, ki 
ste bili z nami.

Po končanem programu je bilo prija-
teljsko druženje za vse nastopajoče 
in udeležence prireditve. 
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Gibanja ni nikoli preveč
 VIDA PIRC
 FRANCI ŠTUPAR

Pred kratkim sem brala knjigo, v 

kateri je avtor raziskoval skrivnost 

dolgoživosti nekaterih ljudstev na 

različnih celinah našega planeta. 

Ugotovil je, da je na prvem mestu 

zdrava in uravnotežena prehrana, 

na drugem redno vsakodnevno gi-

banje in na tretjem urejeni in zdra-

vi medsebojni odnosi. O zdravi 

hrani je v zadnjih letih napisanega 

toliko, da ob prebiranju priporočil 

in nasvetov človek več ne ve, kaj bi 

izbral. Eni zagovarjajo eno, drugi 

povsem nekaj drugega. 

Tisto, kar je mene pritegnilo, je na-
svet o vsakodnevnem gibanju. Tu 
je bil avtor navdušen predvsem nad 
tem, kako ta redka ljudstva opravlja-
jo vsakovrstna dnevna opravila vse 
do pozne starosti, tudi tja do stotega 
leta. Prav tako pa vsakodnevno pre-
hodijo več desetkilometrske razdalje. 
Povsem drugače sodobni človek ve-
čino dneva presedi, prva leta v šolah 
in drugih izobraževalnih ustanovah, 
pozneje pa v službah. Gibanja je res 
vse manj in posledično se kopičijo 
bolezni povezane s takim načinom 
življenja.
Planinska društva so po mojem mne-
nju zato še toliko bolj poklicana in 
dolžna spodbujati hojo ter gibanje na 
svežem zraku. Mirno lahko rečem, da 
se v našem društvu trudimo zasledo-
vati ta cilj. Pred petindvajsetimi leti, 
ko je bilo društvo ustanovljeno, smo 
imeli samo tri izlete na leto. Vendar 
to so bili začetki, ko nismo vedeli, ali 
bodo ljudje sploh zainteresirani za 
pohode. Pa so bili, pohodi so bili tako 
številno obiskani, da je bil problem z 

organizacijo tako velikih skupin. In 
smo začeli dodajati izlete, vsako leto 
kakšnega več. Danes, po petindvajse-
tih letih, imamo vsak mesec en izlet, 
in ni rečeno, da v prihodnje ne bo še 
kakšen več.
Včasih nam niti slabo vreme ne po-
kvari izleta, če je ta kljub temu lahko 
izpeljan varno. Tako smo v decembru 
imeli nočni pohod na Rašico, vreme 
pa ni bilo napovedano prav lepo, a 
smo se vseeno odločili, da ga izvede-
mo. Bilo je prav zabavno, spodaj na 
izhodišču je rahlo deževalo, višje pa 
se je dež spremenil v sneg. Zgoraj pa 
deset centimetrov svežega snega in 
topla koča. Postreženi smo bili z vro-
čim čajem in sveže pečenimi buhtelj-
ni. Prevladalo je enotno mnenje, da 
bi bilo tak izlet res škoda zamuditi.
Novo leto je prineslo nov plan izletov 
in prvi izlet že takoj januarja. Sezono 
vedno začnemo z lažjimi izleti, ki hi-
tro pokažejo našo telesno pripravlje-
nost. Letos smo se v mrzlem jutru 
iz Ljubljane preko Sv. Urha povzpeli 
na Orle. Nekateri smo bili prvič na 
Orlah, čeprav nam je vrh na dosegu 
roke. Pogled iz ptičje perspektive je 
ponudil povsem drug obraz prestol-

nice, umeščene v prostrano ravnico 
Ljubljanskega barja.
Najnižja temperatura te zime je bila 
napovedana ravno na dan slovenske 
kulture, ko se tradicionalno pov-
zpnemo na Krvavec. Večna dilema, 
iti ali ne iti, je marsikomu kratila 
spanec, a jutro je prineslo odločitev. 
Rekordno število udeležencev po-
hoda, tako članov kot nečlanov, je v 
jutranjem mrazu prisluhnilo zvokom 
Vodiške godbe in nestrpno čakalo na 
start. Sledilo je skupinsko slikanje, 
nato pa končno odhod. S hojo smo se 
nekoliko segreli, a kaj ko je že kma-
lu padel ukaz o namestitvi derez, in 
prsti na rokah so se spet ohladili. Za-
čele so padati prve šale, razvila se je 
dobra volja in hoja je počasi postala 
pravi užitek. Proti vrhu je bilo snega 
vedno več, pot pa mestoma ledena, 
da so dereze škripajoče prijemale. 
Na podest pod smučiščem smo v str-
njeni koloni prikorakali v dveh urah, 
še pol ure pozneje pa smo že bili pri 
hotelu, kjer so nas čakale praznično 
pogrnjene mize, topel obrok in osve-
žilna pijača. Občina Vodice je res lepo 
poskrbela za vse udeležence športnih 
in kulturnih aktivnosti ta dan. Ude-
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ležili smo se kulturnega programa in 
podelitve medalj in pokalov, nato pa 
se peš podali nazaj v dolino. Razpolo-
ženje je bilo že prav prešerno, kar se 
za tak dan tudi spodobi, mar ne!
Prihodnji mesec imamo nov izlet, in 
tako naprej vsak mesec. Večina se 
nas teh izletov iskreno veseli, saj se 
po mesecu dni spet vidimo, se skupaj 
veselimo in kar je najpomembnejše, 
skupaj hodimo!

SD Strahovica in 8. kolesarski sejem
 NIKA MESEC 
 ARHIV SD STRAHOVICA

Člani SD Strahovica smo v nedeljo, 

2. aprila, pred OŠ Vodice organi-

zirali že 8. kolesarski sejem po vr-

sti. Sejem je na tradicionalno prvo 

aprilsko nedeljo lepa priložnost za 

prodajo in nakup rabljenih koles 

vseh vrst, pa tudi rolerjev, čelad in 

zaščitne opreme. 

Letos smo beležili manjše število ar-
tiklov, prejetih v cenitev in prodajo. 
Vendar ni vse v številkah – veseli 
nas, da smo uspešno izpeljali še en 
kolesarski sejem in da je marsikdo 
dobil novo kolo, rolerje ali čelado. 
Nekateri so kolesa zamenjali za večja 
ali novejša, drugi so svoji premajhni 
opremi dali priložnost, da dobijo no-
vega lastnika. 

Letos je bilo nekoliko več zanimanja 
pri opremi za mladostnike ter kole-
sih za odrasle, česar v vseh osmih 
letih, odkar pripravljamo kolesarske 
sejme, še nismo beležili. Poskrbeli 
smo tudi za hitri servis in tako se je 
marsikdo že kar s sejma odpeljal s ko-
lesom, varnim za vožnjo. 
Za izvedbo sejma se zahvaljujemo OŠ 

Vodice, ki so nam prijazno omogočili 
uporabo šolskih prostorov in okolice. 
Hvala pa tudi obiskovalcem in vsem, 
ki ste nam zaupali prodajo vaše opre-
me.

Se vidimo na cesti in na drugih naših 
akcijah. Spremljajte nas na naši sple-
tni in Facebook strani, saj v kratkem 
že načrtujemo nove dogodke.

Srečno!
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Izlet na Brezje
  DRAGICA SODNIK

Na materinski dan, 25. marca, smo se člani in članice 

Društva upokojencev Bukovica – Šinkov Turn odpra-

vili na izlet na Brezje.

Poverjeniki so po domovih raznosili vabila za ta lepi izlet. 
Prijavilo se nas je 28 članov in članic . V tednu, ki je bil 
pred nami, je bilo vreme lepo, sončno in toplo. V soboto, 
na dan odhoda, pa nas je že zjutraj zbudilo deževno vre-
me.
Vendar to ni bila naša ovira, da ne bi mogli na izlet. De-
žniki so nas spremljali, zraven pa še veselje in dobra volja, 
da gremo skupaj nekam – kam? Tja, kjer je vedno lepo in 
mirno.
Avtobus nas je pobiral po avtobusnih postajah na šestih 
lokacijah, saj naše društvo sestavljajo člani iz šestih vasi. 
Bilo nas je 28 članic in tudi člani so bili med nami. 
Na avtobusu je bilo zelo prijetno vzdušje, nasmeh in do-
bra volja sta nas spremljala vse do cilja. Maša se je začela 
ob 10. uri, na začetku nas je zelo lepo pozdravil župnik in 
nam zaželel vse dobro in lepo pri sveti maši. Sveto mašo 
je daroval škof Maksimiljan. Naj omenim, da je na ta Ma-
rijin praznik tudi praznik družine in seveda so vedno v ospredju naši otroci. Maša je bila posvečena za vse otro-

ke, ki se bodo rodili in za vse starše, ki bi si želeli imeti 
otroke v prihodnje. Na avtobusu smo se malo posladkali 
z dobrotami in nazdravili s kapljico dobrega in že smo 
se pripeljali v Begunje, kjer smo si ogledali muzej Slavka 
Avsenika.
Ob filmu smo spoznali družino Avsenik, družino, ki je 
imela še majhne otroke in kako so si s pridnostjo in de-
lavnostjo pridobili vse to, kar občudujemo vsi mi v Slove-
niji in ljudje po vsemu svetu. Kako prijetno je bilo poslu-
šati voditeljico muzeja ob opazovanju slik, fotografij, do-
gajanja ansambla po določenih obdobjih, njihove uspehe, 
ki so bili nagrajeni po vsem svetu z zlatimi, platinastimi 
ploščami in različnimi nagradami najvišjega ranga doma 
in po svetu. 
Ob odličnem kosilu in dobri kapljici pri Slavki se je naše 
druženje nadaljevalo. Tudi pesem in harmonika sta za-
peli. Hvala Henčku za igranje, hvala našim fantom, ki so 
nam članicam polepšali dan – materinski dan s prelepo 
gorenjsko rožico – gorenjskim nageljnom.
Vsem, ki ste bili navzoči, hvala, da ste si vzeli čas, priho-
dnje leto nasvidenje.
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 SAŠA KOVAČEVIĆ, MK GZV 

V soboto, 11. marca, je Mladinska 

komisija GZ Vodice v sodelovanju 

s PGD Repnje – Dobruša organizi-

rala Kviz gasilske mladine Vodice. 

Teoretični del smo izvedli po vseh 

gasilskih domovih. Mladi so pribli-

žno eno uro dolg test pisali v svo-

jem matičnem društvu. 

Teste sta prinesla in potem vodila 
reševanje po dva kontrolorja iz MK 
Vodice. Start teorije smo imeli za dve 
društvi ob 8. uri, drugi dve ob 8.30, 
zadnji dve 9. uri. Nato so ekipe prišle 
v dvorano na Skarčni, kjer so opra-
vile s praktičnim delom – vezanjem 
vozlov in gasilsko spretnosto. Skupaj 
je sodelovalo 36 ekip: 17 pionirjev, 
15 mladincev, 2 pripravnika in še tri 
ekipe zunaj konkurence. Na koncu 
smo imeli malico ter zaključno slove-
snost s podelitvijo diplom in medalj. 
Prisotna sta bila tudi predsednik in 
poveljnik GZ Vodice, Bogomir Novak 
in Jože Pavlič. 
Šest ekip – po najboljši dve ekipi 
iz vsake konkurence, se je nato 25. 
marca odpravilo na Škofljico, kjer je 
potekal kviz na ravni Gasilske zve-
ze Regije Ljubljana. Najuspešnejša je 
bila ekipa mladink PGD Šinkov Turn, 
ki so se z drugim mestom uvrstile na 
državno tekmovanje, ki je potekalo 
15. aprila na Grosupljem. Dosegle so 
odlično 25. mesto.
Čestitke vsem tekmovalcem in men-
torjem na vseh nivojih! Literature za 
osvajanje znanja in pravil gasilskih 
praktičnih spretnosti je namreč kar 
precej, zato je treba v pripravo vložiti 
veliko časa in dobre volje. 

Kviz gasilske mladine 
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Pohodniške novice DU Vodice
  JOŽE ROŽMANEC 

Pohodniki DU Vodice, kljub nestanovitnemu vreme-

nu, ki je običajno v tem letnem času, nadaljujemo re-

kreacijo po sredogorju. Upajoč na lepo vreme smo se 

odpravili na razgledni vrh nad Vrhniko. Kljub bližini 

cilja ga večina naših pohodnikov še ni obiskala. Plani-

na nad Vrhniko je le malce višja od naše Šmarne gore.

Koča na Planini nad Vrhniko (733 m)

Vremenska napoved je obetala prijetno vreme, primerno 
za nezahtevno rekreacijo. Tokrat na pot nismo krenili 
zgodaj, saj do Vrhnike oziroma do izhodišča za vzpon ni 
daleč. Z avtoceste smo zavili na Vrhniko. Po stari cesti 
smo se peljali do zadnjega semaforja pred znamenitim 
vrhniškem klancem, kjer smo zavili desno mimo banke 
in lekarne in skozi vsa križišča naravnost v smeri Starega 
Malna. Malce pred koncem asfaltirane ceste smo prispeli 
do urejenega parkirišča, kjer smo zapustili vozila. Preko 
ceste smo opazili oznake za Planino, ki so nas usmerile 
na vzpenjajočo se pešpot. Ta je vodila malce po travni-
kih, malce po kolovozu, mimo nekaj hiš, nato pa je za-
vila po ozkem kolovozu do razpotja, kjer smo izbrali pot 
preko Škrbine. Dobro uhojena in označena pot je posta-
jala vedno bolj strma in se je na nekaterih mesti spreme-
nila v naravno stopnišče. Nekajkrat se malce položi, pa 
spet dvigne, vendar se tik pred kočo poravna in gozd se 
umakne manjšemu travniku, na katerem sta postavljena 
nova koča in razgledni vrh. Pot je bila suha, primerna za 
hojo, med katero so se izmenjavali oblaki in rahli prebli-
ski sončnih žarkov. Zaradi oblačnega in rahlo meglenega 
vremena s stolpa ni bilo lepega razgleda, pa še neprijetno 
je pihalo. Videlo se je malce čez Vrhniko in na bližnje hri-
be, Ljubljana in barje so bili v megli. Privoščili smo si kraj-
ši postanek za okrepčilo pri koči, ki je bila v času našega 
obiska zaprta. Za vračanje smo si izbrali smer do Koče v 
Starem Malnu. Pot se z vrha začne kmalu strmo spuščati 
v grapo z izvirom potoka Bele, ki so ga poimenovali Lint-
vern. Sam izvir je zavarovan in okrašen z lesenim zma-
jem (Lintvernom). Pohod smo nadaljevali po lepo urejeni 
poti ob samem potoku. Ob poti so urejene informativne 
točke z opisi zanimivih prebivalcev grape in spominski-
mi žigi. Pot nas je pripeljala do Koče v Starem Malnu, ki 
je lepo urejeno v prijetno izletniško točko Vrhničanov in 

izletnikov, predvsem v poletnem času, ko se tam osvežijo 
v prijetno hladni senci. Med spustom se je zjasnilo tudi 
vreme, sledila je hoja do nekaj kilometrov oddaljenega 
parkirišča in vrnitev domov. 

Lašček (1071 m)

Po slabih štirih letih smo sklenili znova obiskati razgle-
dni vrh na Primorskem. Ob zadnjem obisku nam je pona-
gajalo neprijetno megleno vreme, ki je preprečevalo raz-
glede po bližnji in daljni okolici. Tokrat nam je uspelo. Iz 
Vodic smo krenili mimo Škofje Loke v Baško grapo in po 
njej do Idrijce, ki smo jo prečili pri Mostu na Soči, in se po 
strmi cesti vzpeli do Čepovana. Iz Čepovana smo zavili 
na višji del Banjške planote, na kateri se posejani manjši 
zaselki, ki sodijo v sklop naselja Lokovec (Dolenji, Srednji 
in Gorenji Lokovec). Vozila smo pustili na parkirišču pri 
cerkvi na Srednjem Lokovcu in se odpravili po dokaj do-
bro označeni poti proti Laščku, ki je najvišji vrh Banjške 
planote. Pot je nezahtevna in vodi skozi redke gozdove, 
planinske travnike, mimo samotnih domačij, nekaj je že 
zapuščenih, nekaj je spremenjenih v počitniške hišice, 
malce vkreber in malce navzdol do samega vrha, kjer se 
pot na njega strmeje povzpne. Vrh je lepo razgleden in 
tokrat smo v razgledu res uživali. Videlo se je vse od oba-
le Jadrana, Furlansko ravan do italijanskih Dolomitov, 
naših hribov od Matajurja, Kanina, Krna do Triglava in 
južnih Bohinjskih gora, Blegoša, Porezna in hribovja nad 
Vipavsko dolino. Sončno, a hladno in vetrovno vreme, ter 
zasneženi vrhovi, ki so lepo odstopali od sinjega neba, so 
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Dobrodelna prireditev ob materinskem 
prazniku             

 ROZALIJA JEGLIČ
 TANJA DOMINKO IN MARKO PERKO

Čudežna beseda mama razložiti se ne da,
zna jo le zašepetati glas otroškega srca!

V nedeljo, 26. marca, je skupina 

mladih glasbenikov, pevcev in ple-

salcev skupaj s svojimi starši ter 

Župnijsko karitas Vodice pripravila 

dobrodelno prireditev.

Po Marijinem oznanjenju je posve-
čeno materinstvo vseh mater sveta. 
Praznujemo ga 25. marca kot mate-
rinski dan. Različna sporočila in po-
slanice govorijo o vzvišenosti poklica 
matere. Tudi uvodne misli na do-
brodelni prireditvi ob materinskem 

omogočili nepozabno doživetje. Po krajšem počitku smo 
se vrnili v Lokovec in se skozi Čepovan odpeljali v Lokve 
in naprej proti Predmeji, kjer sta nas presenetila pomla-
danski sneg in nespluženo cestišče. Na srečo ni bilo težav 
in smo pot lahko nadaljevali mimo Otlice, Cola, Podkraja, 
Logatca in Vrhnike do Vodic, kjer smo zaključili krožno 
pot.
Pohod ni zahteven, le izhodišče je dokaj oddaljeno od 
doma in če ujamete lepo vreme, je v pomladanskem vre-
menu prav primeren cilj za družinski izlet.

Otliško okno (800 m)

V vmesnem času smo obiskali tudi zanimivo pohodni-
ško točko Otliško okno. Izhodišče je Ajdovščina oziroma 
izvir Hublja pri Ajdovščini. Pred izvirom smo na parki-
rišču zapustili avtomobil, si ogledali izvir Hublja, ter se 
po označeni poti napotili proti Otlici. V začetku je pot 
zložna in vodi skozi redek gozd, se celo rahlo spusti in 
ponovno vzpne. Pot se vedno bolj vzpenja in kmalu pre-
ide na bolj kamnito območje. Čez čas nas pripelje mimo 
Malega Otliškega okna v neizrazito grapo, na vrhu katere 
nas pričaka kapelica z vpisno skrinjico in smerokazom za 
Otliško okno. Še nekaj minut hoda in lahko smo si ogle-
dali to znamenitost, skozi katero se lepo vidi Vipavska 
dolina, seveda odvisno od tega, kako globoko se spustiš 

do okna. Ker je v bližini tudi že znameniti Otliški polž, 
smo si ogledali tudi njega. Naredili so ga krajani Otlice po 
načrtu arhitekta D. Popelarja in je kot kamniti suhozid 
v spirali speljan do dna kraške vrtače. Pot smo nadalje-
vali po grebenski poti, ki nudi lepe poglede na Vipavsko 
dolino, do manjše kmetije. Sledila je vrnitev v dolino do 
Hublja in vožnja do Vodic. Lep cilj za družinski izlet v 
zgodnjem pomladanskem času, ko še ni vročine, saj je pot 
speljana po južnem pobočju in poleti sonce zelo pripeka.
Do naslednjega javljanja lepo pozdravljeni z željo, da se 
nam radovedni posamezniki, ki si želijo spoznavati za 
marsikoga neznano Slovenijo, pridružijo na naših poho-
dih.
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prazniku so bile namenjene brezpo-
gojni ljubezni, ki jo premore le mati. 
Za vse matere, mamice in babice so 
bile izbrane melodije in pesmi mla-
dih nadarjenih izvajalcev znamenje 
zahvale, ljubezni in spoštovanja. Za 
nastopajoče pa priložnost, da se nam 
predstavijo.
Na začetku smo prisluhnili dekliški 
vokalni skupini Flora, pod vodstvom 
zborovodkinje Jane Lamberšek Star-
bek. Zapele so nam dve pesmi. Naj-
prej belokranjsko ljudsko »Igraj v 
kolo jabolko«, nato pa še »Mlade oči«, 
za katero je besedilo napisal Dušan 
Velkavrh in uglasbil Jure Robežnik. 
V nadaljevanju so se nam s harmo-
niko predstavili Valerij Barle, Jan 
Fujan, Nik Plut in Anže Perko. Z ele-
ktrično kitaro in bobni sta se nam 
predstavila brata Oliver in Patrik 
Lanc. Na trobento je zaigral Tadej 
Dominko. Pri klavirju sta se predsta-
vila mlada virtuoza Ela Plut in Aljaž 
Pipan. Posebej lepo je bilo prisluhniti 
Živi Podgoršek, ki je zaigrala na violi-
no. Neža Podgoršek, Maruša Pezdirc 
in Lili Perko so svoje skladbe pred-
stavile s prečno flavto. Lara Kranjec 
se nam je predstavila s pesmijo »Af-
terglow«. Jerca Selak, srednješolka, 
amaterska kitaristka in pevka, nam 
je zapela pesem »Prva vrsta«. 10-le-
tna Leonie Liza Mandeljc iz Polja in 
njen 11-letni plesalec Nik Meško, iz 
Plesnega mesta, sta nas navdušila s 
plesom. Akrobatski Rock'n'Roll ple-
šeta dve leti. Za konec koncerta so 
nam zapeli pevci cerkvenega otro-
škega pevskega zbora Šinkov Turn. 
Zbor vodita Mirjam Merše in Diana 
Dominko. Zapeli so nam dve pesmi 
»Razsvetli našo pot« in »Mali cvet«. 
Preko mladih umetnikov smo spo-
znali Glasbeno šolo Kamnik, Glas-
beno šolo Matija Tomca v Zavodu 

sv. Stanislava, Glasbeno šolo Piano 
Forte, Glasbeno šolo Lartko, Glasbe-
no šolo Franca Šturma v Šentvidu ter 
učitelje Miho Močnika, Žiga Janeži-
ča in Tilna Lotriča.
Župnijska karitas Vodice se zahva-
ljuje vsem, ki so pripravili, sodelovali 
in darovali na dobrodelni prireditvi: 
Janezu Barletu za ozvočenje, Marceli 
Barle ob mešalni mizi, Sari Rant za 
sliko, ki je krasila vabila, Špeli Pod-
goršek za spremljavo na klavirju, Ga-
silskemu društvu Polje in Urošu Ta-
lanu za klopi in mize. Zahvaljujemo 
se tudi Občini Vodice za brezplačen 
najem dvorane. Hvala voditeljema, 
ki sta povezovala in vodila celotno 
prireditev ter prebrala pozdravno pi-
smo župana, Aca Franca Šuštarja. 
Vsi prostovoljni prispevki, zbrani na 
koncertu, 840 evrov, je Župnijska 
karitas Vodice že nakazala preko 
Slovenke karitas za pomoč ob uni-
čujočem in smrtonosnem potresu v 

Turčiji in Siriji. Število žrtev potresa 
presega 50.000, več kot 100.000 ra-
njenih, številni so ostali brez domov, 
mnoge družine so ostale brez mate-
re, očeta, brez prijateljev in med žr-
tvami je tudi veliko otrok. Življenja 
ni možno nadomestiti, lahko pa pre-
živelim pomagamo v stiski.
Prostovoljke Župnijske karitas Vo-
dice se veselimo sodelovanja tudi v 
prihodnje. Medgeneracijsko druže-
nje, osebni stiki in prijeten klepet 
ob koncu prireditve je izjemnega 
pomena v sodobnem času. Mladim 
talentom želimo uspešno nadaljeva-
nje umetniške poti, osebne sreče in 
zadovoljstva. 

Vsak mora sam za svojo srečo.
Matere ostajajo ob poti

kot počivališča za utrujene,
kot znamenja za vrnitev.

(Neža Maurer)
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TEDEN RDEČEGA KRIŽA SLOVENIJE
16. TRADICIONALNI »POHOD HUMANOSTI« 

ČETRTEK, 11. maj 2023, zbor ob 17. uri
pred Humanitarnim centrom RKS-OZ Ljubljana, Tržaška 132

V želji, da bi se pohoda udeležilo čim več ude-
leženk in udeležencev ga letos organiziramo 
v popoldanskem času. Pohod bomo začeli po 
POTI RDEČEGA KRIŽA (KT-1 Vič) in nadaljevali 
po Poti spomina in tovarištva vse do Koseškega 
bajerja (KT-2 Šiška) in nazaj proti cilju v Humani-
tarnem centru. V parku prijateljstva se bomo 
ustavili pri RDEČEM JAVORJU, ki smo ga po-
sadili ob 150. obletnici Rdečega križa na Sloven-
skem. Ob prihodu na cilj vas bomo pogostili.
Ustavite se ob poti v Parku prijateljstva – ob rdečem 
javorju in se fotografirajte. Vašo fotografijo z našim 
drevesom – rdečim javorjem – nam lahko pošljete na 
info@rdecikrizljubljana.si ali na FB, v dogodku ali na 
zidu Rdeči križ Ljubljana s pripisom #SOLIDARNOST 
#POHODHUMANOSTI
Fotografirali se bomo tudi na ploščadi Koseškega bajerja.  

STARTNINA
v obliki donacije hrane ali izdelkov za higieno

med, kosmiči, marmelada, čokolada, oreščki, čokolino, 
suho in konzervirano sadje ali zelenjava,

 čokoladni namazi, tunina, pašteta, 
zobna pasta, zobne ščetke, milo, šamponi, 
higienski vložki, tamponi, vlažilni robčki

ali pošljite
SMS s ključno besedo LJUDEM5 ali LJUDEM10 na 1919 in 

donirajte 5 eur ali 10 eur 
za program »POMOČ IN PODPORA STAREJŠIM«

Prijave in več informacij: 040 858 052, 01 62 07 293
 ali info@rdecikrizljubljana.si 

Prosimo, da se prijavite do torka, 9. 5. 2023.
VESELIMO SE SREČANJA Z VAMI!

POMLADNA
Oltarček v zavetju, v svileni belini,
tam sonce med hribi obira oblake,

pesem ptic, kot himna odmeva v dolini,
pozdravlja pomlad, za  dlani in korake.

Glej zvonček nad telohom žlahtnim pozvanja,
trobentica nežna še med snegom vrešči,

vijolica v zlatu se modro priklanja,
nad njo pa veselo se mačica smeji.

Hej Polje, ravnine in cvetje zaspano,
predrami se gozd tam, že na Gori zvoni

in kukavca kuka tam v dolu ubrano,
pomlad je naš gost zdaj, pesem ptic govori.

Kaj hitro nam sonce bo duše ogrelo,
srce, še premraženo,  veselo bo pelo.

Se s cvetjem obarval bo vrtec pred hišo,
kot oltarček v zavetju, v škrlatno bo nišo.

Cecilija Čebašek

V petek, 17. marca 2023, ob 12. uri 
se je v Vesci pri Vodicah moj mož 
Marko Čebulj pri padcu s kozolca 
hudo poškodoval. Zdaj že uspešno 
okreva v bolnišnici v Sežani in ko-
maj čaka, da se spet vrne domov. 
V svojem in Markovem imenu se 
iskreno zahvaljujem Gasilski zvezi 
Vodice za hitro in profesionalno po-
sredovanje ob tej nesreči.

Žena Joži Čebulj
»Pravega prijatelja spoznaš v 
nesreči.«

ZAHVALA
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Pomen  čebel za človeka in v naravi
 VLADO AUGUŠTIN 

 - JAVNA SVETOVALNA SLUŽBA 
 V ČEBELARSTVU 

Medonosna čebela ima izredno 

pomembno in kompleksno mesto 

v naravi, še posebno tedaj ko go-

vorimo o raznih kmetijskih kultu-

rah. S svojo aktivnostjo čebele v 

naravi pomembno vplivajo na pro-

izvodnjo hrane tako za človeka kot 

tudi za živali, raznih industrijskih 

surovin, kakor tudi na človekovo 

zdravje in druge dejavnike življe-

nja.

Čebelji pridelki so popolnoma na-
ravna živila, neposreden dar narave 
- čebel. Čebele z opraševanjem pri-
pomorejo k ohranjanju ravnovesja v 
naravi, omogočajo obstoj različnih 
živalskih in rastlinskih vrst ter se-
veda človeka, ob tem pa nam dajejo 
čebelje pridelke, kot so med, cvetni 
prah, matični mleček, propolis, ki 
nam v hitrem tempu življenja poma-
gajo krepiti in ohranjati naše zdravje. 
Vrednost čebeljih pridelkov pa je sko-
raj zanemarljiva v primerjavi s kori-
stnim delom čebel, ki ga opravijo v 
naravi.
Najpomembnejše poslanstvo čebe-
ljega rodu je opraševanje različnih 
rastlin. Narava nagrajuje čebele za 
njihovo delo z medičino in cvetnim 
prahom, ter  tako omogoča njihov 
razvoj in obstoj, istočasno pa ohra-
njanje tako rastlinskih kot živalskih 
vrst ter nenazadnje obstoj človeka. 
Med žuželkami, ki oprašujejo rastli-
ne, so na prvem mestu prav čebele. 
Najpomembnejše so za opraševanje 
sadnega drevja, saj oprašijo kar 70–
80%  cvetov, ta odstotek pa se zaradi 
vse intenzivnejše kmetijske proizvo-
dnje še povečuje. 

Najopaznejša in največkrat dokaza-
na je zato vloga čebel pri opraševanju 
jablan, hrušk, breskev, češenj, jagod 
itd. Predvsem na večjih plantažah ja-
blan in hrušk se hitro pokaže, kako 
so bili cvetovi oplojeni. Čebele pri 
opraševanju temeljito opravljajo svo-
je delo. Od kakovosti oprašitve sta 
odvisna količina in kakovost pridel-
kov, ta pa je najbolj vidna pri veliko-
sti in obliki plodov.
Vrednost opraševanja je po različnih 
strokovnih virih 15-krat do 30-krat 
večja, kot je vrednost vseh čebeljih 
pridelkov skupaj. Zato je med korist-
mi, ki jih imamo od čebel, brez dvo-
ma na prvem mestu ekonomski po-
men opraševanja kmetijskih kultur.
Zato čebelarji vse gojitelje rastlin in 
uporabnike FFS prosimo, da:
• škropijo v skladu z dobro kme-

tijsko prakso (fitofarmacevtski 
tečaj, testirana škropilnica itd.);

• pred načrtovano uporabo FFS 
natančno preberejo priložena 
navodila, saj je tako v njih kot 
tudi na embalaži opozorilo, ali 

je sredstvo strupeno za čebele. 
Za čebele so po večini škodljivi 
vsi insekticidi (FFS, ki zatirajo 
žuželke), to pa je označeno tudi 
na etiketi;

• priporočena sredstva uporabljajo 
v najmanjših priporočenih od-
merkih;

• uporabljajo pripravke, ki so za če-
bele manj nevarni;

• škropijo v večernih urah ali po-
noči in v brezvetrju;

• se izogibajo prašiv in raje upora-
bijo pripravke oz. iz njih narejeno 
škropilno brozgo ali granulate;

• pravočasno obvestijo čebelarja 
o nameravanem škropljenju s fi-
tofarmacevtskimi sredstvi, ki so 
strupena ali škodljiva za čebele.

Vsakršno zmanjševanje števila čebe-
ljih družin lahko v naravi povzroči 
ekološko in gospodarsko katastrofo, 
še posebej v kmetijstvu. Zato sloven-
ski čebelarji pozivamo vse uporab-
nike FFS, da delamo z roko v roki in 
tako ohranimo naravo.
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KRIMINALITETA PROMETNE NESREČE DRUGI DOGODKI

K N J I Ž N E  N O V O S T I

Strokovno gradivo za otroke in mladino

Leposlovje za otroke in mladino

Leposlovje za odrasle

Strokovno gradivo za odrasle

črna 
kronika

Poročilo za obdobje 
9. 3. 2023 – 16. 4. 2023

BOGATAJ, Janez: Slane in sladke pogače Slovenije 
(kuharstvo)

GRADIŠNIK, Branko: Kraljestvo za šotor : strogo 
zaupno po Korziki (potopis)

GRŽAN, Karel: Mir : pater Karel Gržan. Mavrični 
angel (biografija, spomini)ALLENDE, Isabel: Dolgi cvetni list morja 

(zgodovinski roman)

ASHFORD, Jane: Vztrajna nevesta (družbeni 
roman)

ASHLEY, Trisha: Hiša upanja in sanj (družbeni 
roman)

BALOGH, Mary: Očarljiva neznanka (družbeni 
roman)

BURROWES, Grace: Ženin v kiltu (družbeni 
roman)

BYBEE, Catherine: Ko vidim tvoj nasmeh (družbeni 
roman)

CARR, Robyn: Dobrodošli v Virgin River (družbeni 
roman)

BARDUGO, Leigh: Napad in vihar (Trilogija Senca 
in kost – druga knjiga) (mladinski roman)

BERNER, Rotraut Susanne: Nočni živžav 
(Igroknjiga, kartonke, nočno življenje, mesto, noč, 
podeželje, vsakdan, brez besedila)

DENEUX, Xavier: Pod morsko gladino (Igroknjiga)

BRANDY, Meagan: Fantje z gimnazije Brayshaw 
(mladinski roman)

GOMBOC, Mateja: Maks (zgodbice, dečki, psi, 
dogodivščine, hišni ljubljenci, igrače, prijateljstvo, 
vsakdan)

BAJD, Barbara: Moje prve kobilice : preprost 
določevalni ključ (kobilice, žuželke, živali)

COOK, Lan: 24 ur v džungli (džungla, Borneo, 
knjiga za mladino, živali, deževni gozd, narava, 
stripi, poučno leposlovje)

Tatvina goriva iz delovnega stroja na gradbišču. Kazenskega 
pregona ne želijo.

Tatvina goriva na delovišču v Vodicah.

Tatvina delov gradbene mehanizacije. Preiskava o storilcih še 
poteka.

Občan ogoljufan pri nakupu prek spleta. 
Preiskava poteka. 

Tatvina olja na bencinskem servisu. Po pregledu videonadzora 
se preiskava nadaljuje.

Prometna nesreča zaradi vožnje preblizu 
roba vozišča. Vozniku izdana globa.

Na delovišču počivališča Povodje poškodovan 
delovni stroj. Preiskava poteka.

Na gradbišču počivališča tatvina gradbenega 
materiala. Preiskava poteka. 

V okolici bajerja pri občanu zaznali, da oseba 
poseduje domnevno prepovedano snov. Po končani 
preiskavi bo glede na ugotovitve izdana odločba o 
prekršku.
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Ni smrt tisto, kar nas loči in življenje 
ni, kar nas druži.

So vezi močnejše.
Brez pomena zanje so nazadnje kraj 

in čas.

ZAHVALA

V 96. letu nas je zapustila ljubljena mami, 

mama, prababica in tašča

FRANČIŠKA HOČEVAR
iz Dornic

 

 

Iskrena zahvala sorodnikom, sosedom, 

prijateljem in vsem, ki ste jo poznali in nam 

izrekli sožalje.

Hvala za darove za svete maše in sveče.

Hvala dr. Grujičiću in ženi Angeli, 

medicinskima sestrama Mariji Čuk in Majdi 

Podgoršek, DU Vodice, g. Tonetu Logar 

za govor, pogrebni službi Pogrebnik ter 

pevcem.

Hvala g. župniku Francu Mervarju in 

ministrantom za pogrebni obred.

Iskrena hvala g. župniku Alojzu Golobu za 

vse obiske in molitve za našo mamo.

 

Žalujoči vsi domači

• KORAK DO UREJENE NEPREMIČNINE
• GEODETSKE STORITVE
• LEGALIZACIJE OBJEKTOV
• PRIPRAVA POGODB

www.moj-geodet.si
031/217-713
Marjan OCEPEK, s. p.
Mengeš

Z VAMI ŽE 6 LET

ČASOVNICA 
KOPITARJEVEGA 

GLASA 2023

IZID
GLASILA

ODDAJA
GRADIVA

MAJ

25. 5. 2023 5. 5. 2023

JUNIJ

22. 6. 2023 5. 6. 2023

AVGUST

24. 8. 2023 10. 8. 2023

SEPTEMBER

28. 9. 2023 10. 9. 2023

OKTOBER

26. 10. 2023 10. 10. 2023

NOVEMBER

29. 11. 2023 10. 11. 2023

DECEMBER

21. 12. 2023 5. 12. 2023

MALI OGLASI
Podarim, iščem, prodam, 

menjam …

V najem vzamem kmetijske površi-
ne, za katere ponujam dobro plačilo.
Tel. številka za več informacij 069 
917 507.

SREČA

Sreča je, da ob misli nate zaspim,
Sreča je, da se zjutraj zbudim.

Sreča je, da  tudi zate živim
in sreča je, da svojo srečo s tabo delim.

Tudi to je sreča, da slišim petje ptic.
In to je sreča, ko prineseš mi šop cvetlic.

Prava sreča je, ko otrok pokliče te
in sreča je, ko mir občutimo ljudje.

In to je zame sreča, 
ko z nežnimi očmi pogledaš me,

o draga sreča, kakor zarja božaš me.
Neskončna sreča, ko k meni znova vračaš se,

o sreča, ljuba sreča, NIKOLI NE ZAPUSTI ME.

Cecilija Čebašek
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